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Drage mještanke i mještani, 
 
Pred vama je deveti po redu godišnjak Općine 

Punat „Od Andrinje do Andrinje“. Ovogodišnji je 
primjerak za 8 stranica opsežniji nego dosadašnji 
godišnjaci. Dodatno sam uvodnu riječ skratio na 
samo jednu stranicu kako čitatelji ne bi ostali uskra-
ćeni za brojne informacije o aktivnostima sa područja 
Općine vodeći se izrekom: „Djela, a ne riječi!“.  

U proteklih godinu dana ulagali smo u raznolike 
razvojne projekte - prometnice, parkirališta, vodo-
opskrbu, odvodnju, javne objekte, dječje igralište, 
ostale komunalne objekte i brzi Internet.  

Početkom veljače iznenadio nas je zahtjev Župa-
nijskog državnog odvjetništva koje je od Općine za-
tražilo povrat 2.292.323,52 kuna za zemljišta koja 
je 2018.g. Općina nezakonito prodala stranoj držav-
ljanki. Nakon tog zahtjeva uslijedila su još dva zah-
tjeva ukupne vrijednosti 110.500,99 kuna. Krajem 
studenog vratili smo sredstva koje potražuje Župa-
nijsko državno odvjetništvo uvećana za 100.000 kn 
kamata. U proteklih godinu dana vratili smo i 
4.000.000 kuna naslijeđenih kredita, te smo ukinuli 
neosnovanu naplatu ekološke pristojbe. 

Iako financijski opterećeni, isplatili smo 91.000 
kn potpore za 13 novorođene djece, sufinancirali 
smo boravak 17-ero djece u jaslicama i 55-ero djece 
u vrtiću, financirali smo nabavu radnih bilježnica 
za 130 učenika osnovne škole, od čega je 15 prva-
šića. Redovito smo isplaćivali učeničke i studentske 
stipendije u ukupnom godišnjem iznosu od 191.400 
kn, te smo isplatili 206.400 kuna za 516 korisnika 

„božićnice“. Programe i aktivnosti udruga financi-
ramo sa 731.000 kuna. 

Nizom malih ali značajnih ušteda postigli smo 
vidljive rezultate unaprijedivši pritom kvalitetu i 
efikasnost poslovanja. Aktivno djelujemo na privla-
čenju vanjskih izvora financiranja za projekte na 
području naše Općine te uporno predlažemo nove 
ideje i marljivo radimo na poboljšanju životnih 
uvjeta i standarda naših mještana. 

Nije u novcima sve, mnoga djela mogu se ostva-
riti bez ili sa malo sredstava. Podižemo ljestvicu u 
transparentnosti rada uključivanjem javnosti kroz 
javne prezentacije planiranih projekata kao npr. pro-
jekt Trešnja i projekta uređenja javne površine na 
Staroj placi, ali i redovnim obavještavanjem o ak-
tivnostima Općine kroz tiskane i elektroničke medije 
(Internet, portal Otvorena Općina, Facebook, Ins-
tagram, radio javljanja).  

Približavamo rad Općine mještanima i kroz os-
nivanje mjesnog odbora Stara Baška, a od ove An-
drinje vrata načelnika bit će otvorena dva puta mje-
sečno i u popodnevnim satima. 

Pred nama su novi projekti i planovi za 2023. 
godinu, u kojoj želim svima puno zdravlja i uspjeha. 
Čestit Božić i sretna Nova 2023. godina! 

Daniel Strčić, bacc. inf.  

2 Od Andrinje do Andrinje 2021./2022.

UVODNA 
RIJEČ 
NAČELNIKA

Od Andrinje do Andrinje

2021. - 2022.
www.punat.hr

IZDAVAČ: 
Općina Punat, Novi Put 2, 51521 Punat 
opcina@punat.hr 
 
Za Izdavača: Daniel Strčić, načelnik 
Grafička priprema: Denis Lešić (Arvalis j.d.o.o.) 
Tisak: Tiskara Zrinski d.o.o., Čakovec 
Naslovna ilustracija: Punat Sea Art 2022. 
Naklada: 1000 komada, studeni 2022. 



3

ANDRINJA 
2021. 
Dan Općine i Župe Punat 2021. godine obilježen 

je na simboličan način, primarno vodeći računa 
o poštivanju epidemioloških mjera s ciljem sprječa-
vanja širenja koronavirusa. Tako je na sam Dan Op-
ćine i Župe Punat, 30. studenog, na “Starom groblju” 
bila molitva odrješenja za sve pokojne, nakon koje 
je uslijedila procesija i svečana misa u župnoj Crkvi. 
Svečana sjednica Općinskog vijeća Općine Punat po-
vodom Andrinje održana je istog dana u Galeriji Toš, 
gdje su uručena javna i druga priznanja i nagrade 
zaslužnim mještanima.  

Nagrađene su bivše učenice Srednje škole Hrvat-
ski kralj Zvonimir Krk, sad studentice, koje su sve 
četiri godine srednjoškolskog obrazovanja završile 
odličnim uspjehom, a to su: Ana Lipovac, Ivana 
Mrakovčić i Nina Mrakovčić. 

Naknadno je povodom završavanja sve četiri go-
dine srednjoškolskog obrazovanja odličnim uspje-
hom nagrađena Josipa Dubravica, bivša učenica Me-
dicinske škole u Rijeci. 

Nakon nagrađivanja povodom ostvarenog us-
pjeha tijekom školovanja, uslijedio je najsvečaniji 
dio programa, dodjela javnih priznanja Općine Punat 
za 2021. godinu: 

ZAHVALNICA OPĆINE PUNAT  
- MARINO MANZONI 
Marinu Manzoniju dodjeljeno je javno priznanje 

- Zahvalnica Općine Punat zbog osmišljavanja i or-
ganizacije aktivnosti u svrhu promicanja očinstva 
kroz razne programe i projekte. 

ZAHVALNICA OPĆINE PUNAT  
- NADIA MANZONI 
Nadiji Manzoni dodjeljeno je javno priznanje - 

Zahvalnica Općine Punat za osmišljavanje, organi-
zaciju i realizaciju projekta - ljetne škole hrvatskog 
jezika „CROKI 2021“, koja je održana u Puntu u 
svrhu boljeg upoznavanja hrvatskog jezika, povijesti, 
tradicije i kulture, a na kojoj je sudjelovalo 15-ak 
polaznika. 

GODIŠNJA NAGRADA OPĆINE PUNAT  
- FRAN BONIFAČIĆ 
Franu Bonifačiću dodijeljeno je javno priznanje - 

Godišnja nagrada Općine Punat zbog njegovih iz-
nimnih postignuća u atletici na europskoj i državnoj 
razini te doprinosa od osobitog značaja u području 
sporta.   

Fran Bonifačić prigodnim govorom obratio se pri-
sutnima te zahvalio na dodjeli priznanja 

Druženje je završilo uz prigodnu zdravicu za do-
bro zdravlje i što uspješniju 2022. godinu.

IN MEMORIAM - SLAVKO ŽIC 1943. - 2022. 
 

Gospodina Slavka Žica pamtit ćemo kao veselu, izuzetnu osobu, punu 
energije, ideja i političkih rezultata. Kroz svoju političku aktivnost i pri-
vatno poslovanje pridonio je razvoju Punta i Stare Baške, a i šire. 

Tijekom političkog djelovanja na području Punta i Stare Baške obnašao 
je dužnost člana Poglavarstva od 1997. do 2001. godine, od 2001. do 
2005. godine bio je predsjednik općinskog vijeća (u to vrijeme u općinama 
do 3.000 stanovnika biran je samo predsjednik Općinskog vijeća, koje je 
obavljalo i poslove izvršnog tijela), a od 2005. do 2009. član Općinskog 
vijeća Općine Punat. 

Hvala mu za sva dobra djela koja je ostavio za sobom! 
Povodom smrti gospodina Slavka Žica, obitelji izražavamo iskreno sa-

učešće.  



 
2021. 
6. PROSINCA 

U Punat i Staru Bašku došao je sv. Nikola. Doček 
je bio ispunjen dječjim veseljem i radošću roditelja. 
Prije dočeka su predstavnici udruga, Lučke kapeta-
nije, Marine Punat i Općine Punat, tradicionalno, 
24. godinu za redom u more ispred crkvice sv. Ni-
kole na Buki sa broda Oliga položili vijenac. Čast 
polaganja vijenca ove je godine pripala Jaht klubu 
Punat koji slavi 70 godišnjicu postojanja i Leonu 
Brautu, uspješnom jedriličaru. 

 

23. PROSINCA 
Između Općine i Župe Punat sklopljen je ugovor 

temeljem kojeg će Općina sufinancirati 50% vrijed-
nosti projektne dokumentacije za rekonstrukciju 
starog kina u pastoralni, multimedijalni centar. 

 
27. PROSINCA 

Ravnatelj Osnovne škole Fran Krsto Frankopan i 
načelnik Općine Punat potpisali su ugovor o kapi-
talnoj pomoći vrijednosti 85.000,00 kn kojim će 
Općina financirati opremanje Područne škole Punat 
- nabavljene su klupe, stolice i ormari za neoprem-
ljenu učionicu, ali i pluteni panoi te ostala oprema 
potrebna za svakodnevan rad učitelja i školaraca. 

 
2022. 
1. VELJAČE 

Temeljem ugovora sklopljenog s Hrvatskom poš-
tom, od 1. siječnja 2022. godine u poštanskom 
uredu Punat omogućeno je plaćanje komunalne 
naknade, poreza na potrošnju, otkupa stana i sta-
narine (koje se uplaćuju Općini Punat) bez naknade 
za plaćanje za platitelja računa. Ovom odlukom Op-
ćina Punat omogućila je povoljnije plaćanje računa 
svojim mještanima, građanima ili korisnicima us-
luga. 

 
9. VELJAČE 

U radni posjet našoj Općini došao je ravnatelj 
Županijske uprave za ceste Primorsko goranske žu-
panije doc.dr.sc. Robert Maršanić. 

Načelnik i ravnatelj obišli su cijelu trasu župa-
nijske ceste 5125 Dunat - Stara Baška i raspravljali 
o ključnim točkama i razvojnim planovima za una-
prijeđenje i povećanje sigurnosti prometovanja vo-
zila, pješaka i ostalih sudionika u prometu na župa-
nijskoj cesti. 
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25.OŽUJKA 

Povodom Dana narcisa - dana posvećenom obo-
ljelima od raka dojke, članice Udruge Nada dijelile 
su promotivno edukativni materijal i narcise uz do-
brovoljni prilog. 

Akcija je humanitarnog karaktera, prikupljala su 
se sredstva za borbu protiv raka dojke, rad Udruge 
Nada i pomoć članicama udruge. 

 
17. SVIBNJA 

Općinski načelnik donio je Odluku o dodjeli kuć-
nih kompostera temeljem koje je raspisan javni po-
ziv fizičkim osobama za dodjelu 50 kom kućnih 
kompostera. Pravo prijave na javni poziv imaju fi-
zičke osobe koje su vlasnici /suvlasnici/korisnici ne-
kretnina na području Općine Punat, imaju prijav-
ljeno prebivalište na području Općine Punat, nemaju 
nepodmirenih dugovanja prema Općini Punat i ras-
polažu okućnicom za smještaj kompostera.  

Podjela kompostera nastavlja se i dalje. 

 
22. SVIBNJA 

Naše sumještanke Sara Šulina i Emma Žnidarić 
osmislile su i izradile idejno rješenje projekta “Treš-
nja” kojim spajaju tradiciju i urbano uređenje 
mjesta. 

U nedjelju 22.5. u 12 sati na Centralnom trgu u 
Puntu prezentirale su izrađeno rješenje zainteresi-
ranoj javnosti. 

30. SVIBNJA 
Dan državnosti u Općini Punat obilježen je pri-

godnim polaganjem cvijeća i paljenjem svijeća na 
spomen obilježju Domovinskom ratu na Trgu za-
hvalnosti u Puntu čime je obilježena godišnjica važ-
nog povijesnog trenutka, kada je Hrvatski sabor do-
nio odluke kojima je uspostavljena suverena i 
samostalna Republika Hrvatska. 

 
2. LIPNJA 

U Puntu je otvoren Centar za obrazovanje o zaš-
titi okoliša i mora - Mare Mundi Institut.  

Udruga Mare Mundi uredila je i opremila prostor 
u kojem će provoditi znanstveno istraživačke pro-
grame, programe edukacije mladih i znanstvena is-
traživanja o moru i okolišu.  

 
22. LIPNJA 

Povodom Dana antifašističke borbe predstavnici 
Udruge antifašističkih boraca i antifašista otoka 
Krka, podružnice Punat i općinski načelnik Općine 
Punat položili su vijence i zapalili svijeće na spo-
meniku na Trgu zahvalnosti u Puntu. 

 
28. LIPNJA 

Održana je osnivačka skupština Lokalne akcijske 
grupe u ribarstvu “Kvarner” (LAGUR) za ribarstveno 
područje Grada Krka, Grada Rijeke te općina s otoka 
Krka. 

Sjedište udruge bit će u Puntu te je općinski na-
čelnik Daniel Strčić izabran za zamjenika predsjed-
nice LAGURA koja je izabrana iz sektora ribarstva. 

LAGUR je osnovan radi ostvarivanja ciljeva us-
mjerenih prema održivom ribarstvu, pri čemu EU 
sufinancira brojne mjere i aktivnosti za ribare, ali i 
za izgradnju infrastrukture. 

 
30. LIPNJA 

Petica za transparentnost. Institut za javne fi-
nancije predstavio je rezultate osmog ciklusa istra-
živanja transparentnosti proračuna svih 576 hrvat-
skih regionalnih/lokalnih jedinica. 
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Transparentnost Proračuna Općine Punat ocije-
njena je najboljom mogućom ocjenom, peticom. 

 
10. KOLOVOZA 

U Narodnom domu održana je šahovska simul-
tanka s velemajstorom Ognjenom Cvitanom u 
sklopu 17. ljetne škole šaha za mlade „Anastasijino 
šahovsko ljeto“ koja se održavala u Puntu od 8. do 
12. kolovoza. Školu vode trener svjetske šahovske 
federacije, g. Ivan Mandekić i trener Šahovskog 
kluba “Draga” g. Bojan Birk. Šahovska škola za po-
četnike je besplatna za djecu sa područja Općine 
Punat. 

 
25. KOLOVOZA 

Komunalno društvo nabavilo je novo vozilo spe-
cijalne namjene za prikupljanje otpada, pogodno 
za operativno poslovanje starom jezgom i šetnicom. 
Vrijednost vozila je 185.000,00 kuna. 

Pomlađuje se vozni park Črnike te će se ovim 
vozilom zamijeniti staro, dotrajalo vozilo s preveli-
kim troškovima održavanja. 

 
29. RUJNA 

Našu Općinu posjetio je novi ravnatelj Županijske 
lučke uprave Krk, g. Alfred Franković. 

Zajedno s općinskim načelnikom obišli su lučko 

područje luke Punat i luke Stara Baška te su raz-
govarali o planiranim projektima i unaprjeđenjima 
lučkog područja, ali i o nedostacima na koje ukazuju 
postojeći korisnici lučke infrastrukture, kao i oni 
koji to žele postati. 

 

4. LISTOPADA 
Na području naše Općine održana je zajednička 

tiskovna konferencija Turističke zajednice Primorsko 
goranske županije i Turističke zajednice otoka Krka 
povodom ovogodišnjih rekordnih rezultata u tu-
rizmu.  

Otok Krk nastavlja držati lidersku poziciju na 
području PGŽ sa 32% udjela u ukupnom turističkom 
prometu županije. 

 
10. STUDENOGA 

Udruga antifašističkih boraca i antifašista otoka 
Krka je kod spomenika Anđelu u Puntu organizirala 
obilježavanje 104. godišnjice završetka Prvoga svjet-
skog rata koji je završio 11. studenoga 1918. godine. 
Obilježavanju je nazočila gospođa Johanna II. von 
Trapp, unuka Georga von Trappa, koji je bio pod-
mornički zapovjednik austrougarske Mornarice za 
vrijeme Prvoga svjetskog rata. Inače, o njemu i nje-
govoj obitelji snimljen je poznati film iz 1965. go-
dine Moje pjesme, moji snovi (The Sound of Music) 
u režiji Roberta Wisea. Prije nekoliko dana u Muzeju 
grada Rijeke predstavljena je knjiga Trappovih me-
moara pod nazivom Do posljednjeg pozdrava zas-
tavi.
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U srpnju 2022. godine, nakon 6 godina, 
u Općini Punat uspostavljen je rad 

prometnog redarstva. Uz policiju, tijekom 
cijele godine promet u mirovanju nadzire 
i Silvia Lipovac, prometni i komunalni re-
dar Općine Punat. Prometni redar upravlja 
prometom u raskrižju i vrši nadzor nad 
nepropisno zaustavljenim i parkiranim vo-
zilima. Nakon što utvrdi prekršaj, pro-
metni redar na vozilu ostavlja upozorenje 
ili obavijest o počinjenom prekršaju za-
jedno s uplatnicom. Upozorenja i obavi-
jesti se izdaju na temelju odredbi Zakona 
o sigurnosti prometa na cestama.  

U periodu od 1. srpnja do sredine stu-
denog prometni redar izdao je 400 obavi-
jesti o počinjenom prekršaju 
i 281 upozorenje o počinje-
nom prekršaju, no osim tih 
brojki još je mnogo vozača 
prilikom nepropisnog zaus-
tavljanja i parkiranja uklo-
nilo vozilo na temelju usme-
nog upozorenja. Do polovice 
studenog, a na temelju izda-
nih obavijesti naplaćeno je 
57.300,00 kuna odnosno 

plaćene su 272 kazne. Protiv 
prekršitelja koji su odlučili za-
nemariti obavijest ostavljenu na 
vozilu biti će pokrenut pre-
kršajni postupak.  

Tijekom 2022. godine, a u 
svrhu boljeg protoka prometa, 
zamijenjeno je 9 prometnih 
ogledala te je nabavljeno i pos-
tavljeno 68 prometnih znakova 
ukupne vrijednosti 25.498,75 
kuna.  

Nakon više od 5 godina  ob-
novljena je horizontalna signa-
lizacija na prometnijim promet-
nicama u naselju Punat te su 
zastarjele oznake na kolniku po-
ništene. Dogodine će se nasta-
viti s obnovom horizontalne sig-
nalizacije. 

U 2022. godini omogućeno 
je oko 54 novih parkirališnih 
mjesta od kojih 14 pod napla-
tom u centru naselja, 12 bes-
platnih parkirališnih mjesta za 
motocikle te 30-ak besplatnih 
parkirališnih mjesta na lokaciji 
Prgon u Puntu. 
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IZGRADNJA SABIRNE ULICE 15 U PUNTU 
Javnom nabavom koja je objavljena 2021. godine 

započeo je postupak zajedničke  javne nabave Op-
ćine Punat, Ponikve voda d.o.o. i Ponikve eko otok 
Krk d.o.o.,  za radove na izgradnji sabirne ulice 15 
u Puntu – I. faza ukupne procijenjene vrijednosti 
nabave na 1.443.500,00 kn + PDV.  

Odlukom o odabiru odabrana je ekonomski naj-
povoljnija ponuda društva Dinocop d.o.o. iz Omišlja 
u iznosu od 1.515.230,08 kn (bez PDV-a) odnosno 
vrijednost ponude s PDV-om iznosila je   
1.894.037,60 kn.  

Dana 9. lipnja 2021. godine sklopljen je Ugovor 
o javnoj nabavi radova na izgradnji sabirne ulice  
dana 11. lipnja 2021. godine izvođač radova uveden 
je u posao. Nakon ljetne stanke u trajanju od skoro 2 
mjeseca radovi su nastavljeni polovicom rujna te su 
svi radovi izvršeni  početkom siječnja 2022. godine.   

Ukupna vrijednost izvedenih radova je 
1.192.478,52 kn bez PDV-a, odnosno 1.490.598,15 
kn s PDV- om.  

Radovima je izvedena  I. faza izgradnje promet-
nice prostorno planske oznake SU15 (sabirna ulica 
15) koja se nalazi na južnom dijelu naselja Punat. 
Izgrađena je dvosmjerna prometnica s dvije pro-
metne trake, okretištem i nogostupom s istočne 

strane kolnika. Trasa izgrađene prometnice dužine 
je 142 metra. Postavljeno je 7 stupova javne rasvjete 
sa svjetiljkama, izveden spoj na javnu rasvjetu Sta-
robašćanske ulice, oborinska odvodnja s 5 slivnika 
i upojnim bunarom. Položen je i glavni kanalizacijski 
kolektor s oknima i spoj s kolektorom sanitarne ot-
padne vode u Starobašćanskoj ulici, opskrbni cje-
vovod sanitarne i hidrantske vode te kanalizacija 
elektroničke komunikacijske infrastrukture. 

 
IZGRADNJA KOLNO PJEŠAČKOG PRISTUPA 18  
– ODVOJAK ULICE LJUDEVITA GAJA 

Početkom godine sklopljen je Ugovor o zajed-
ničkoj jednostavnoj nabavi između Općine Punat, 
Ponikve voda d.o.o. Krk i Ponikve eko otok Krk 
d.o.o. Poziv na dostavu ponuda, vrijednosti 
215.000,00 kn + PDV objavljen je na internetskim 
stranicama Općine Punat.  

Najpovoljnija ponuda bila je od ponuditelja Ko-
grad Krk d.o.o., vrijednosti 213.864,44 kn (bez PDV-
a), odnosno cijena s PDV-om iznosila je 267.330,55 
kn.  

Izgradnja prometnice dužine cca 35 metara za 
koju je građevinska dozvola izdana u studenom 
prošle godine obuhvaćala je postavljanje vodovodne 
i kanalizacijske mreže, elektroničke komunikacijske 
infrastrukture i javne rasvjete, oborinske odvodnje 
s upojnim bunarom te kolničke konstrukcije sa za-
vršnim slojem asfalta. 

Dana 14. veljače 2022. godine sklopljen je Ugo-
vor o izvođenju radova te je istog dana izvođač uve-
den u posao. Radovi su završeni u ugovorenom 
roku, te je izvršeno radova vrijednosti 249.628,10 
kn s PDV-om. 

Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova Eu-
ropske unije sufinanciralo je izvedene radove izno-
som od 100.000,00 kuna. 

8 Od Andrinje do Andrinje 2021./2022.

REALIZIRANI 
KOMUNALNI 
PROJEKTI



 
UREĐENJE ODVOJKA  
ULICE RUĐERA BOŠKOVIĆA 

Krajem 2022. godine izvedeni su radovi na ure-
đenju odvojka Ulice Ruđera Boškovića u Puntu koja 
je jedna od rijetkih do tada još uvijek neasfaltiranih 
nerazvrstanih cesta u naselju. 

Postavljen tamponski sloj i asfaltirana kolnička 
konstrukcija u površini od 140 m2, odnosno 40 m’ 
te temelj i stup javne rasvijete. 

 
UREĐENJE SABIRNE ULICE 3 U STAROJ BAŠKI 

Vrijednost nabave procijenjena je na iznos od 
154.000,00 kn + PDV. U propisanom roku zaprim-
ljene su dvije ponude gospodarskih subjekata, a kao 
najpovoljnija utvrđena je ponuda GP KRK-a d.d., iz 
Krka, vrijednosti 189.525,50 kn (bez PDV-a) od-
nosno 236.906,88 kn s PDV-om.  

Koncem rujna  sklopljen je Ugovor o izvođenju 
radova na uređenju prometnice SU3 u naselju Stara 
Baška te su radovi u tijeku. Uređenje sabirne ulice 
podrazumijeva izvođenje temelja i kabliranje za 4 
stupa javne rasvjete te izradu tamponskog sloja i 
asfaltiranje kolničke konstrukcije u površini od 525 

m2, odnosno 131 m’. Završetak radova očekuje se 
polovicom prosinca ove godine. 

 
IZGRADNJA POTPORNOG ZIDA  
U RAPSKOJ ULICI 

Poziv na dostavu ponuda vrijednosti 100.000,00 
kn + PDV objavljen je na internetskim stranicama 
Općine Punat. Zaprimljena je ponuda građevinskog 
obrta Piljo iz Kornića vrijednosti 88.340,00 kn (bez 
PDV-a), odnosno cijena s PDV-om iznosila je 
110.425,00 kn.  

Krajem ožujka sklopljen je Ugovor o izvođenju 
radova na izgradnji potpornog zida u Rapskoj ulici 
te je dana 13. travnja izvođač uveden u posao. Ra-
dovi su izvršeni dana 10. svibnja u ukupnoj vrijed-
nosti 105.462,50 kuna s PDV-om. Izgrađen je pot-
porni zid visine 1m koji podupire odvojak Rapske 
ulice u dužini od 50m, a koji se često urušavao u 
privatna dvorišta koja se nalaze ispod odvojka ulice.  

 
UGRADNJA ODBOJNIH OGRADA NA ULAZU  
U STARU BAŠKU 

Poziv na dostavu ponuda za izvođenje radova te 
dobavu i ugradnju odbojnih ograda na dijelu ne-
razvrstane ceste 61 Stara Baška objavljen je na in-
ternetskoj stranici Općine Punat. Vrijednost nabave 
procijenjena je na iznos od 112.370,00 kn + PDV. 
Od pet zaprimljenih ponuda najpovoljnija je bila 
ponuda ponuditelja L.E.-M.I.L. d.o.o., iz Ozlja. Ci-

jena odabrane ponude iznosila je  97.630,00 kn 
(bez PDV-a), odnosno cijena s PDV-om iznosila je 
122.037,50 kn.  

Dana 14. veljače 2022. godine sklopljen je Ugo-
vor o izvođenju radova te je istoga dana Izvođač 
uveden u posao. Dana 12. travnja 2022. godine 
sklopljen je Dodatak I. Ugovoru kojima je produžen 
rok izvođenja radova zbog projektom nepredviđene 
aktivnosti izmicanja podzemnih instalacija što je 
utjecalo i na povećanje iznosa ugovora na 
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142.017,66 kuna s PDV-om. Primorsko goranska 
županija provedbu projekta sufinancirala je iznosom 
od 60.000,00 kuna. 

Predmetnim radovima izgrađena je armirano be-
tonska pasica za učvršćivanje ograde te je postav-
ljeno 67m’ zaštitne cestovne ograde. 

 

ZAMJENA ODBOJNIH OGRADA  
NA ŽUPANIJSKOJ CESTI 

Županijska uprava za ceste Primorsko goranske 
županije investitor je radova na zamjeni i postavi 
nove zaštitne ograde na dionici Županijske ceste 
5125 od Orlovice do Škrile na području katastarske 
općine Stara Baška. U ovoj godini izvedeni su radovi 
na dvije dionice kroz dva javna nadmetanja za iz-
vođenje radova. Radove na obje dionice izvodilo je 
društvo L.E.-M.I.L. d.o.o. Ozalj. Nadzor nad izvo-
đenjem radova je bila tvrtka GPZ d.d. Rijeka.  

Projektna dokumentacija za predmetne radove 
„Izvedbeni projekt postavljanja odbojnih ograda na 
ŽC 5125 D102-Punat-Stara Baška“ izrađena je od 
društva GPZ d.d. Rijeka, broj projekta: IZ 101-21 
od lipnja 2021 godine. 

I. dionica se izvela od stacionaže 10+463 do 
stac. 11+094 km, u ukupnoj dužini od 631,00 me-
tar. Cijena radova s nadzorom je iznosila 784.338,75 
kuna s PDV-om. 

II. dionica se izvela od stacionaže 10+016 do 
stacionaže 10+463 km, u ukupnoj dužini od 447,00 
metara. Cijena radova s nadzorom je iznosila 
824.156,25 kuna s PDV-om. 

Ukupno je ove godine izvedeno 1.078 m’ zaštitne 
odbojne ograde ukupne vrijednosti 1.608.495,00 kn. 

Za 2023. godinu Županijska uprava za ceste PGŽ 
uvrstila je u financijske i operativne planove za-
mjenu preostalog dijela stare zaštitne ograde do 
Orlovice vrijednosti oko milijun kuna. 

RAMPA NA SPOJU ŠETNICE  
I KOŠLJUNSKE ULICE 

Dana 15. travnja 2022. godine s društvom Me-
gamont d.o.o. iz Matulja sklopljen je Ugovor o na-
bavi i montaži rampe na spoju šetnice i Košljunske 
ulice u vrijednosti od 19.620,00 kn + PDV, odnosno 
24.525,00 kn sa PDV-om. 

Prije ugradnje rampe  izvedeni su  građevinski 
radovi od strane GO Piljo, Kornić, elektroinstalacijski 
radovi od strane obrta Frigomatic iz Punta te je pos-

tavljeno novo priključno mjerno mjesto. Ukupna 
vrijednost navedenih pripremnih radova je 
20.887,00 kn s PDV-om.  Dužina automatske rampe 
je 3,3 metara te se rampa podiže pozivom s ovlaš-
tenih brojeva na implementirani GSM sustav. 

 
NOGOSTUP U STAROBAŠĆANSKOJ ULICI 

U dva navrata izvodili su se radovi na izgradnji i 
uređenju nogostupa u Starobašćanskoj ulici, od-
nosno na križanju sa sabirnom ulicom 6 (put prema 
groblju). Ukupno je izvedeno 61 m2 nogostupa, du-
žine 40m’, ukupne vrijednosti 43.647,65 kuna. 

 
REKONSTRUKCIJA MRTVAČNICE  
NA GROBLJU SV. BLAŽ U PUNTU 

Nakon provedenog postupka prikupljanja po-
nuda objavljenog na Internet stranicama Općine i 
aplikaciji AGRONET dana 13. rujna je sklopljen ugo-
vor za izvođenje radova na rekonstrukciji mrtvačnice 
na groblju Sv. Blaž u Puntu s izvođačem Mateo 
gradnja j.d.o.o. iz Koprivničko križevačke županije. 

Vrijednost ugovorenih radova iznosi 495.280,00 
kn od čega će 271.000,00 kuna biti financirana iz 
sredstava EU, odnosno iz Programa ruralnog razvoja 
(55%). 

Realizacijom projekta kompletno će se urediti 
prostorije mrtvačnice na groblju u Puntu. Predvi-
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đena je reorganizacija polovice prostora. Podne ka-
mene ploče se uklanjaju do čistog estriha na kojeg 
se nanosi masa za izravnavanje i postavlja nova 
podna obloga – terazzo. Uklanja se strop od lampe-
rije te se postavlja novi spušteni strop, s indirektnom 
rasvjetom koja prati nagib krovnih ploha. Uklanja 
se postojeća i postavlja nova vanjska stolarija istih 
dimenzija. Ruše se pregradni zidovi i postavljaju 
novi pregradni zidovi koji omogućuju novi razmješ-
taj prostorija. Zidovi se saniraju, zamjenjuje se ga-
lanterija te se liči i osvježava prostor. Adaptirati će 
se elektroinstalacije i instalacije dovoda i odvoda 
vode. Izvana će se obnoviti fasada te renovirati kro-
vište. Radovi podrazumijevaju kompletnu rekons-
trukcija mrtvačnice iznutra i izvana. Radovi su za-
počeli nakon blagdana Svih Svetih i trajati će do 
druge polovice prosinca. 

 
UREĐENJE PROČELJA ZGRADE RIBARNICE 

Nakon višekratnih poziva na dostavu ponuda 
dana 21. ožujka zaprimljena je ponuda obrta za 
građevinarstvo BASA GRADNJA iz Punta vrijednosti 
40.150,00 kn bez PDV-a. 

Dana 30. ožujka 2022. sklopljen je Ugovor o iz-
vođenju radova na izgradnji fasade zgrade ribarnice 
u Puntu te je dana 4. travnja 2022. godine izvođač 
uveden u posao.  

Fasada ribarnice je bila oronula i neprikladna za 
objekt koji se nalazi na samoj rivi i kraj kojeg prolaze 
skoro svi posjetitelji koji dođu u naše mjesto. Ure-
đenje fasade obuhvaćalo je radove čišćenje i ukla-
njanja postojeće oštećene fasade, sanacija oštećenja 
na fasadi, izravnavanje ljepilom i mrežicom te ra-
dove izrade dekorativne žbuke, bojanje fasade i pos-
tojećih erti. 

Pročelje zgrade ribarnice građevinski je uređeno 
19. svibnja nakon čega je nabavljena reklamna oz-
naka te je u sklopu Sea art kolonije uređeno za-
padno pročelje zgrade. 

   
KROVOPOKRIVAČKI RADOVI  
– STARA ŠKOLA STARA BAŠKA 

Dana 23. rujna s direktorom društva Immo adria 
d.o.o. iz Matulja, a u prisustvu predsjednika Odbora 
za naselje Stara Baška Borisa Sindičića, načelnik 
Daniel Strčić potpisao je 220.000,00 kn vrijedan 
ugovor za izvođenje prve faze radova na rekons-
trukciji i u konačnici prenamjeni stare škole u Staroj 
Baški u društveno kulturni centar. 

Ugovoreno je izvođenje krovopokrivačkih radova 
koji obuhvaćaju uklanjanje postojećeg azbestnog 
pokrova i izgradnju novog krova sa svom potrebnom 
izolacijom, mediteranskim pokrovom te limarskim 
radovima. 

Potpisom ovog ugovora počela je prva faza ob-
nove još jednog objekta u vlasništvu Općine koji je 
desetljećima propadao.  

Krenulo se s radovima na oštećenom krovu kako 
bi spriječili prokišnjavanje objekta i stvorili uvjete 
za daljnje radove na obnovi konstrukcije i vanjskog 
pročelja zgrade. 
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Radovi su izvršeni prije Svih svetih – Dana Župe 
i naselja Stara Baška, odnosno 15-ak dana prije 
ugovorenog roka. 

U prijedlog Proračuna za 2023. godinu za nas-
tavak uređenja predložen je iznos od 850.000 kn 
za izmjenu međukatne konstrukcije, uređenje pro-
čelja i zamjenu stolarije.  

 

UREĐENJE DJEČJEG IGRALIŠTA U PUNTU 
Početkom godine završeni su radovi na izgradnji 

dvije nove sprave na dječjem igralištu u Puntu – 
postavljen je trampolin i „vještičji šešir“ na kojima 
djeca mogu razvijati svoje motoričke vještine i spo-
sobnosti. Postavljena je i gumena, lijevana, anti trau-
matska podloga. Izvedeni radovi bili su vrijednosti 
165.000,00 kn od čega ja 111.725,00 kn (70% vri-
jednosti radova) financirano iz sredstava EU, od-
nosno putem Lokalne akcijske grupe Kvarnerski 
otoci. 

Početkom rujna ove godine nastavljena su ula-
ganja u održavanje i uređenje dječjeg igrališta te je 
sklopljen Ugovor o nabavi dječjih igrala te potrebnih 
zemljanih i betonskih radova za ciljano uređenje 
dijela dječjeg igrališta u park spretnosti  ukupne 
vrijednosti 110.366,25 kn. Radovi su u tijeku, a rok 
za dovršetak ugovorenih radova je 20. prosinca. 

 
POLUUKOPANI SPREMNICI ZA OTPAD  
U ULICI PUT SV. TROJICE 

U Ulici Put sv. Trojice na zemljištu u vlasništvu 
Župe Punat postavljen je novi set poluukopanih 
spremnika za otpad koji je namijenjen prvenstveno 
odlaganju otpada iz kućanstava unutar stare jezgre 
naselja, a koji nemaju mogućnost prikupljanja ot-
pada od vrata do vrata. 

Ukupni kapacitet seta spremnika iznosi 21m3, 
što je šest puta više nego je to bilo s dosadašnjim 
spremnicima. 

Vrijednost izvršenih radova i postavljene opreme 
iznosi 194.412,50 kn od čega Fond za zaštitu okoliša 
i energetsku učinkovitost sufinancira 80.197,50 kn. 

 

POSTAVLJENI PRVI PAMETNI SPREMNICI  
ZA OTPAD 

U svibnju ove godine postavljeni su prvi “pa-
metni” setovi spremnika za odvojeno prikupljanje 
otpada (plastika i papir). Spremnici rade na struju 
iz integriranih solarnih panela, opremljeni su pre-
šom za povećanje kapaciteta, senzorom popunje-
nosti i integriranom pepeljarom. 

Spremnici su postavljeni na Trg zahvalnosti te 
uz park na Punćalama. 
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Nabavu i ugradnju pametnih spremnika ukupne 
vrijednosti 209.100,00 kuna sufinancirao je Fond 
za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost sa 
125.460,00 kuna, odnosno 60% vrijednosti. 

 
IZGRADNJA DIJELA OBORINSKE ODVODNJE  
U NASELJU STARA BAŠKA 

Dana 20. rujna 2022. godine sklopljen je Ugovor 
o izvođenju radova na izgradnji dijela oborinske 
odvodnje u naselju Stara Baška (kod kućnog broja 
243a). Postavljeno je 6,5 m’ linijskih rešetki, sliv-
ničko i reviziono okno te 18m’ PEHD cijevi oborinske 
odvodnje. Ukupna vrijednost izvedenih radova s 
PDV-om iznosi 89.337,50 kuna. 

 
U TIJEKU RADOVI NA VISOKOJ ZONI  
VODOOPSKRBNE MREŽE 

Nakon što je proljetos izvršena 300.000,00 kuna 
vrijedna investicija rekonstrukcije vodovoda na di-
jelu Ulice Obala u Puntu u dužini 120 m’, od auto-
busne stanice do slastičarne Oaza, krajem studenog 
počeli su radovi na rekonstrukciji transportnog vo-
dovoda od vodospreme Punat do južnog izlaza iz 
naselja Punat. Vrijednost rekonstrukcije koja se iz-
vodi u dužini od 1.420 m2 po trasi županijske ceste 
iznosi 2 milijuna kuna. Radovi će se izvoditi do lip-
nja 2023. godine nakon čega će objekti koji se na-
laze u visokoj zoni naselja Punat imati pojačan i 
stabilan vodovodni tlak.    

 

NOVA VISOKONAPONSKA I NISKONAPONSKA 
MREŽA NA OBALI 

HEP ODS d.o.o. je do konca svibnja izvodio ra-
dove na izgradnji trafostanice uz ribarnicu i pola-
ganju nove visokonaponske i niskonaponske mreže. 

Vrijednost radova izgradnje trafostanice kod ri-
barnice je 650.000,00 kn (radovi i oprema). Kako 
bi trafostanica bila funkcionalna položeni su viso-
konaponski kabeli za trafostanicu te je napravljena 
nova niskonaponska mreža iz trafostanice. Položeno 
je oko 600m kabela, vrijednosti radova oko 
400.000,00 kn.   

Kada zbrojimo radove na trafostanici i mreži, 
HEP je u razvoj elektro mreže u obalnom dijelu 
Punta u prvoj polovici 2022. godine uložio nešto 
više od milijun kuna. 

 
PROJEKT RAZVOJA ŠIROKOPOJASNE  
INFRASTRUKTURE 

U tijeku je 3.5 milijuna kuna vrijedno ulaganje 
HT-a u optiku na području naselja Punat. Nakon 
što su prije ljeta izvedeni radovi na linijskim preko-
pima, nakon privremene ljetne zabrane izvođenja 
radova nastavilo se izvođenje radova u svrhu ugrad-
nje kabelskih zdenaca i omogućavanja povezivanja 
optičkih niti na postojeću i novu kabelsku kanaliza-
ciju u ulicama: Novi put, Kralja Zvonimira, Augusta 
Cesarca, Ruđera Boškovića, Pešćivica, Starobašćan-
ska, Vinogradska, Istarska, Primorska, Krčka, Plav-
nička, Ljudevita Gaja, Frankopanska, Svetog Nikole, 
Rapska, Kvarnerska, Paška, Creska, Jadranska, Ba-
tovo, Plavnička, Lošinjska te na Šetalištu Ivana Bru-
sića i Šetalištu Antona Žica Ulivina. 

Ugovorno je završetak radova planiran do 19. 
prosinca ove godine što će omogućiti značajnom 
dijelu naselja Punat da već do kraja ove godine ima 
pristup stabilnoj, brzoj i pouzdanoj optičkoj mreži.  

Radovi na razvoju širokopojasne infrastrukture 
će se nastaviti i dalje, početkom srpnja ove godine 
ugovoren je 79,4 milijuna kuna vrijedan projekt iz-
gradnje širokopojasne mreže sljedeće generacije na 
otoku Krku. Projekt sa 57,6 milijuna kuna financira 
Europska unija dok će ostatak snositi jedinice lo-
kalne samouprave s otoka Krka. Na Općinu Punat 
odnosi se financiranje vrijednosti 712.000,00 kuna.  

Projekt podrazumijeva izgradnju svjetlovodne 
pristupne mreže do domova svih krajnjih korisnika 
kojima trenutno nije dostupan Internet brzine od 
najmanje 30 Mbit/s. Većina projektom izgrađenih 
širokopojasnih priključaka podržavat će brzine pri-
jenosa veće od 100 Mbit/s, s mogućnošću nado-
gradnje na brzine od 1 Gbit/s i više. Planirani zavr-
šetak radova je do kraja 2023. godine kada bi 99% 
kućanstava s područja Općine Punat trebalo biti po-
kriveno brzim internetom.
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Kao i svake godine općinski godišnjak „Od An-
drinje do Andrinje“ prilika je za upoznavanje 

domaćeg stanovništva i gospodarstvenika naše op-
ćine s radom TZ Punat, turističkim rezultatima i 
kretanjima, te aktivnostima unutar godine dana, 
kao i najavama za narednu godinu.   

Već su rezultati predsezone u razdoblju siječanj 
- svibanj pokazivali kako će 2022. godina biti po-
vratak u vremena i turističke rezultate onima iz re-
kordne 2019. godine. Indeks dolazaka (13.432 u 
2022.g. – 4.130 u 2021.g.) pokazivao je povećanje 
od 225 % te 187 % u noćenjima (47.028 u 2022.g. 
– 16.375 u 2021.g.). Indikativno je trajanje boravka 
koje se u predsezoni skratilo od 3,9 u 2021.g. na 
3,5 dana u 2022.g., naročito kod domaćih gostiju 
sa 3,58 na 2,53 dana, stranci sa 4,05 na 3,67 dana, 
što pokazuje nastavak trenda kraćeg trajanja bo-
ravka uz dodatno povećanje cestovnog prometa. 
Najbrojniji gosti u predsezoni već tradicionalno do-
laze iz Slovenije, zatim iz Njemačke i Austrije te bi-
lježe porast dolazaka i noćenja od 200 % Slovenija 
i Njemačka do čak 600 % više gostiju i noćenja iz 
Austrije. 

Ukupni turistički promet za razdoblje 1. siječanj 
– 31. listopad 2022.g., od 110.848 dolazaka i os-
tvarenih 675.716 noćenja, pokazuje Indeks od 
121,01 u dolascima i 112,33 u noćenjima u odnosu 
na 2021.g., te 3 % manje dolazaka i 10 % manje 
ostvarenih noćenja u odnosu na rekordnu 2019. go-
dinu. Od ukupnog broja dolazaka domaći ostvaruju 
8 % (-1 %) a strani gosti većinski udio od 92% (+2 
%), dok u noćenjima domaći čine 12,5 % (-1,5 %) 
a strani 87,5 %    za 1,5 % više nego 2021.g.. U 
Puntu je od ukupnih ostvareno 80 % dolazaka i 81 
% noćenja a u Staroj Baški 20 % dolazaka i 19 % 
noćenja, što je na razini proteklih godina.  

Prema zemlji dolaska u odnosu na 2019.g. za-
nimljiv je podatak o padu broja dolazaka gostiju iz 

Slovenije od 5,5 %, zatim 8,7 % iz Austrije te 24,6 
% manje dolazaka iz Italije, dok su jedino posjetioci 
iz Njemačke ostvarili porast od 4,5 % u dolascima. 
U odnosu na 2021.g. broj dolazaka iz svih zemalja 
je u velikom porastu, pa se može izdvojiti porast 
dolazaka gostiju iz Italije od 114 %, Austrije 45 %, 
Mađarske 33 %, Slovačke 22%, Slovenije 14% i 
Njemačke 6 %. 

Obzirom na porast turističkog prometa ujedno i 
broj gostiju, rastao je i broj kulturno zabavnih do-
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gađanja. Nastavljen je prošle godine pokrenut pro-
jekt fotografiranja privatnog smještaja financiran 
od strane TZO Punat u želji za boljom vidljivošću i 
kvalitetnom promocijom privatnog smještaja.  

Iz mnoštva događanja kroz cijelu godinu može 
se izdvojiti više novih događanja a to su: 

 
PREDSEZONA  

Ukrašavanje Uskrsnih pisanica, 11. - 12.4. - dvod-
nevna radionica izrade i ukrašavanja uskrsnih pisa-
nica realizirana u galeriji Toš 

Dadathlon festival, 29. - 30.4. - na prijedlog 
udruge Daddyhood Europe organiziran je obiteljski 
festival s ciljem čvršćeg povezivanja očeva i djece 
odnosno potiče se očeve na aktivnije sudjelovanje 

u odgoju djece. Festival se sastojao od utrke za tate 
i djecu, razne radionice, prezentacije knjiga i aktiv-
nosti za djecu i roditelje, te je premijerno prikazan 
dokumentarni film „Daddyhood Adventure“ u kojem 
su dvoje roditelja sa svojom dvogodišnjom djecom 
propješačili rutu Camino Krk. Dan nakon festivala 
TZO Punat u znak završetka pandemije korone, po-
častila je prisutne posjetioce sa 120 kg dagnji uz 
koncert grupe „Soulfingers“ 
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Adventure Race Croatia 2022, 16. - 22.5. - vi-
šednevna međunarodna pustolovna utrka od oko 
500 km na području otoka Krka i Gorskog Kotara u 
suradnji s ARC HR (Igor Dorotić, direktor) i svih lo-
kalnih TZ kao i TZ o. Krka. Na ovogodišnjoj utrci 
sudjelovalo je 60 četveročlanih timova (limitiran 
broj) iz 25 zemalja, a ukupno obuhvaća 240 natje-
catelja i 50-tak volontera. Pustolovne utrke su kon-
trolirana simulacija preživljavanja u divljini, a zbog 
svojih zahtjevnih karakteristika spadaju u najzah-
tjevniji sport na svijetu. Ovogodišnje discipline su 
brdski biciklizam, trčanje, plivanje i kajak. 

 
GLAVNA TURISTIČKA SEZONA 

Sea Stories, 24. - 25.6. - prvo izdanje festivala 
filma, glazbe i „storytellinga“ održano je koncem 
lipnja mjeseca uz projekciju filma „Dugi brodovi“ iz 
1964.g., a moderator filma gospodin Daniel Rafae-
lić, hrvatski povjesničar filma, redatelj, pisac i glu-
mac. Festival je završio izvanrednim spajanjem sto-
rytelling-a i koncertom u režiji Damir Urban & 4“ 

Lutkarske igraonice i kazališne predstave - če-
tvrtkom od 6.7. - 25.8. u večernjim satima odvijale 
su se igraonice i predstave za djecu od 3 - 11 godina 
ali i za svu onu djecu željnu zabave, a sve u režiji 
kazališne skupine MAK Teatar iz Zagreba 

Punat Rock’n’Beer & Craft Beer, 8. - 9.7., 22. - 
23.7. i 12. - 14.8. - u dva vikenda u srpnju uz pro-
motore craft piva iz Rijeke „Brewtiga“ i jedan vikend 
u kolovozu uz prvu craft pivovaru u Hrvata „Zmaj-
sko“ i „Studio Panorama“ d.o.o. iz Punta, na Trgu 
zahvalnosti u Puntu stvorena je prava „craft beer“ 

scena uz bogatstvo raznih okusa 10 domaćih neza-
visnih pivovara s više od 20 vrsta craft piva kroz tri 
festivala. Da bi doživljaj bio potpun brinuli su ben-
dovi koji su se izmjenjivali svake večeri u raznim 
smjerovima glazbe od rock’n’roll, rockabilly, country, 
rock do funka i reggae roots, a sve to uz vrhunsku 
ponudu domaćih burgera 

In vino veritas, 15. - 17.7. - po prvi puta u Puntu 
je organiziran festival vina na kojem je ugošćeno 
šest vinarija iz Baranje, Erduta i Iloka a gost festivala 
bio je i načelnik pobratimljene Općine Tovarnik. 
Ideja o povezivanju zbratimljenih općina ostvarena 
je kroz festival vina, te se u sličnom tonu planira 
nastaviti povezivati poduzetnike zbratimljenih op-
ćine Kostel i Forcola 

ROK OTOK, 26.7. – finale projekta realizirano 
je upravo u Puntu, završnom rutom plivanja od oto-
čića Košljuna do puntarske rive gdje je Domagoj Ja-
kopović „Ribafish“ završio svoj trogodišnji projekt, 
tako što je plivajući od otoka do otoka spojio sve 
naseljene jadranske otoke, a projekt je posvetio 
svom nažalost prerano preminulom sinu Roku. Do-
čeku je prisustvovalo mnoštvo razdragane djece s 
roditeljima i predstavnici raznih medija, a djeci je 
podijeljeno više od 600 poklona 

Izložba fotografija „Otok Krk iz zraka“ 12. - 26.8. 
– projektom „Otok Krk iz zraka“ udruga „Prijatelji 
mora“ ove godine želi prikazati arhitekturu otoka 
Krka iz perspektive vrhunskih letača koji nas često 
znatiželjno gledaju sa svojih visina, i barem na tre-
nutak posjetiocima dočarati jedinstveni vizualni do-
življaj leta nad destinacijama otoka Krka  
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POSEZONA 
Guide for You - aplikacija za mobilne telefone 

„Punat - Guide for You“ kao i audio vodič za otočić 
Košljun u završnoj su fazi te se očekuje puštanje u 
funkciju pred blagdan Uskrsa iduće godine, aplika-
cija će za posjetioce biti besplatna a cilj je pojačati 
informiranost gostiju u destinaciji o događanjima, 
kulturnim-prirodnim spomenicima u okružju kao i 
općenito o turističko-ugostiteljskoj ponudi 

8. kolonija Punat Sea Art - ove je godine u rujnu 
održana kiparska kolonija po osmi puta u razdoblju 
od 12. - 19. rujna s posvetom prerano preminuloj 
idejnoj začetnici kolonije prof. Almi Dujmović. Uz 
suglasnost Općine Punat na zapadnu fasadu obnov-
ljene ribarnice u Puntu postavljen je ovogodišnji 
rad studenata kiparske kolonije na kojoj su sudjelo-
vali studenti s APU Rijeka, APU Beograd i Akademije 
likovne umjetnosti iz Osijeka.  

Tijekom turističke sezone „tajni gost“ u dva je 
navrata boravio u Puntu te se može reći kako su 
ukupni rezultati zadovoljavajući, no određene ka-
tegorije usluga u ugostiteljskoj ponudi su u opadanju 
kvalitete, te ćemo morati poraditi na poboljšanju 
odnosno podizanju kvalitete pružanja ugostiteljske 
usluge. U sezoni 2021. godine zabilježen je ukupan 
rezultat 75,79% dok je u 2022. godini, ostvaren 
pad od 1,70%, odnosno ostvaren je ukupan rezultat 
od 74,09 % odo ukupno moguće postignutih bo-
dova. Porast u kvaliteti usluge u odnosu na pre-
thodno mjerenje je zabilježen u tri kategorije a to 
su JAVNI UREDI, SUVENIRNICE/TRGOVINE I 
SMJEŠTAJ. Pad u kvaliteti usluge zabilježen je u 
svim preostalim kategorijama (IZLET / INFORMA-
CIJE, RESTORAN / PIZZERIA / KONOBA, TZ/TIC 
/ PUT.AGENCIJA) a najveći pad zabilježen je u ka-
tegoriji BAR u iznosu od 10,89 %. Obzirom na pro-
blematiku radne snage koja već niz godina pokazuje 
pad pružanja kvalitete usluge ne preostaje nam 
drugo nego organizirati edukacije za postojeću 
radnu snagu i pokušati u suradnji sa obrazovnim 
institucijama i gospodarstvom raditi na zadržavanju 
odnosno sprečavanju odlaska radne snage. 

 
PLANOVI ZA 2023. 

U tijeku 2023. godine planira se daljnje oboga-
ćivanje programa događanja realizacijom novih do-
gađanja te dobaviti novu i obnoviti postojeću turis-
tičku infrastrukturu. Planira se dobava i postava 
interaktivnog digitalnog totema u Staroj Baški i puš-
tanje mobilne aplikacije „Guide for You“ te audio 
vodiča otočića Košljuna u funkciju. U tijeku su pri-
pravne radnje za realizaciju projekta „Putevi bok-
sita“ na području Stare Baške koji se planira završiti 
do konca 2023.g. Do sada je pronađeno više od 30 
rupa koje su nekada korištene za iskop boksita od 
kojih bi 15-tak bilo obuhvaćeno u dvije pješačke 
staze u dvije kategorije težine staze. Planira se i ob-
nova glavnog i sporednog ulaza u TZ radi dotraja-
losti keramičkih pločica i nadstrešnice na glavnom 
ulazu. U znak obilježavanja 115 godina organizira-
nog turizma uz izradu prigodnih, vezanih uz godiš-
njicu, promotivnih materijala planira se prirediti 
koncert jednog od najpoznatijih imena s hrvatske 
estrade tijekom glavne turističke sezone. 

Želimo vam Čestit Božić i puno sreće, uspjeha i 
zdravlja u Novoj 2023. godini! 

 
Branko Karabaić, direktor 

Mirela Zelić, recepcionar 
TZO Punat
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U proteklih godinu dana Komunalno društvo Čr-
nika bilo je vrlo aktivno na svim poljima svog 

poslovanja. U proljeće 2022. godine uklonili smo 
drvored neuglednog crnog bora uz groblje Sv. Blaž 
u Puntu i posadili drvored čempresa koji će ople-
meniti vizuru groblja kojim već dominiraju čem-
presi. Uz sadnju drvoreda riješeno je odmah i na-
vodnjavanje istog. U jesen 2022. godine obrađen je 
drvored pinija uz Marinu Punat te je uljepšana 
ulazna slika u mjesto. Kroz cijelu godinu uklanjali 
smo drveće i granje koje je ometalo odvijanje pro-
meta na javnim površinama te smo uljepšavali i 
održavali naše mnogobrojne parkove. Zamijenili 
smo veći broj dotrajalih kanti za otpatke novima i 
održavali maslinarske puteve. U ljetnoj sezoni pris-
tiglo nam je novo komunalno vozilo koje će nam 
pomoći da brže i kvalitetnije obavljamo svoje sva-
kodnevne zadaće.
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Odmah nakon prošlogodišnje Andrinje organizi-
rana je sada već tradicionalna akcija „Srcem 

za Punat – Srcem za djecu“ kojom se želi uljepšati 
blagdane djeci u domovima za nezbrinutu djecu. 
Darovi su se prikupljali za udrugu Betlehem, Do-
move Karmelićanki BSI za nezbrinutu djecu, i lo-
vranski dječji dom Ivane Brlić Mažuranić. 

Napunilo se ukupno 5 kombija koji su se i ove 
godine uputili na ove tri lokacije. Oduševljenje djece 
je neizmjerno, a naše srce je time još veće. 

Još jednom VELIKO HVALA svi ljudima velikog i 
dobrog srca koji su učinili ovu akciju više nego us-
pješnom! 

Početkom ožujka uključili smo se i u prikupljanje 
potrepština za potrebiti, ratom zahvaćeni ukrajinski 
narod.  

Nastavili smo i sa akcijama uređenja okoliša os-
novne škole, zasađena su nova stabla i grmovi, na-
pravljena je dohrana već zasađenog bilja te se kosilo 
i čistilo prostor oko škole.  

Zajedničkim snagama volontera Malonogomet-
nog kluba Punat i udruge Srcem za Punat, uz veliku 
stručnu i mehanizacijsku podršku lokalnih obrtnika 
i poduzetnika popravili smo nosače i postavili mrežu 
iza južnog gola na školskom igralištu. 

U ljetnim mjesecima u Maloj sali Narodnog doma 
održali smo besplatne dječje radionice robotike, i 
to za djecu uzrasta 5-9 godina te za djecu uzrasta 
10-13 godina. 

Sveukupno je održano četiri radionice koje je 
pohađalo 48 djece. Na radionicama su djeca razvili 
nove vještine te dodatno usavršili rad na računalu 
u specijalnom alatu za robotiku. A po završetku ra-
dionica smo ih iznenadili diplomom i poklonom. 

Radionice su se održavale pod pokroviteljstvom 
Općine Punat i Marine Punat, ovim putem im još 
jednom zahvaljujemo na potpori za rad udruge. 

U vrijeme pisanja ovog teksta objavili smo akciju 
„Srcem za Punat – Srcem za djecu 2022“. Treću go-
dinu zaredom namjera nam je uljepšati predstojeće 
blagdane djeci u domovima za nezbrinutu djecu, 
ali i obiteljima slabijeg imovinskog stanja.  

Darove ćemo prikupljati za udrugu Betlehem, 
Domove Karmelićanki BSI za nezbrinutu djecu, i 
lovranski dječji dom Ivane Brlić Mažuranić.  

Skupljati će se prehrambene trajne namirnice 
poput mlijeka, ulja, konzervi, šećera, soli i tjestenine, 
zatim dječja hrana (čokolino, grisolino, keksolino, 
čokoladni napitci), tetra pelene, vlažne maramice, 
blazinice za bebe, podloge za prematanje beba, ma-
ramice za dezinfekciju, sredstva za održavanje hi-
gijene - šamponi, kreme, deterđenti za suđe, omek-
šivači i sredstva za čišćenje.  

Više informacija o radu udruge možete pronaći 
na Facebook stranicama udruge. 

Od srca HVALA svima drugima koji na bilo koji 
način pomažu u realizaciji aktivnosti udruge. 

Želimo svima vesele nadolazeće blagdane i sve 
najbolje u 2023. godini.
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Za bogatiju uslugu, bolje uvjete rada i unapređenje 
života zajednice 

 
Stotinu godina tradicije u brodogradnji i gotovo 

šezdeset godina poslovanja marine označile su život 
brojnih obitelji, ne samo u Puntu, nego i diljem 
otoka. U Marina Punat Grupi stalno rade na  po-

boljšanjima i inovacijama, ulaganjima u opremu, 
nove usluge i ponajprije ljude, kako bi i dalje osigu-
rali kvalitetan radi i život oko 150 otočnih obitelji. 

Prošle su godine predstavljeni planirani projekti 
u grupaciji, kojih je dio već započet lani, i nastavlja 
se i u ovoj godini , kako nautičari i mještani ne bi 
bili uskraćeni za usluge na koje su navikli. Tako su 
krajem 2021. g. pokrenuti  veliki radovi u brodo-
gradilištu koji će se odvijati kroz nekoliko godina. 
Sagrađen je novi bazen za travel lift od 100 t kao i 
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prostrana riva za lakše pristajanje brodova prije di-
zanja.    

Naručen je novi travel lift kapaciteta 500 t nosi-
vosti te je u rujnu 2022. krenula  izgradnja bazena 
za tu novi travel lift širine 16 m, koji će omogućiti 
primanje na remont i servis plovila i katamarana 
uz puno manje buke; stavljanjem u funkciju novog 
travel lifta neće više biti potrebe za starim navozima, 
koje će u budućnosti demontirati. Time će se  zna-
čajno umanjiti ekološki otisak – smanjit će se buka 
od radova i dodatno zaštiti podmorje. Bit će to naj-
veći i najsuvremeniji travel lift tog tipa na ovoj strani 
Jadrana.  U sklopu radova se nastavlja i proširenje 
manevarskog prostora u servisnoj zoni brodogradi-
lišta, što će značajno olakšati manipulaciju plovila i 
povećati prostor za servisne radove, ne samo za 
brodove nautičara, nego i za mještane naše općine 
i otoka. 

Sve započete i planirane investicije planirane su 
u cilju produljenja koncesije Marine i Brodogradi-
lišta Punat. Produženje koncesije preduvjet je da 
tvrtke Marina Punat Grupe mogu stabilno nastaviti 
raditi u slijedećem razdoblju. Preduvjet da bi se sve 
investicije i izvele su i izmjene urbanističkih planova 
te se u tom smislu nadaju podršci Općine Punat. 

U marini je ove godine uređen glavni ulaz za 
lakše i preglednije prometovanje, posebice velikih 
vozila. 

Uređene su e-punionice za automobile sa 6 pri-
ključaka i asfaltirane velike površine parkinga, pos-
tavljeni veliki poluukopni kontejneri. Redovito rade 
na zamjeni vodoopskrbne infrastrukture, a u planu 
je i postavljanje solarnih panela na nekoliko zgrada 
unutar grupacije.  

Na već poznatoj plaži Medane planirano je ure-
đenje šetnice od kružnog toka do Medana te uređe-
nje novog igrališta i plaže za pse “doggie’s beach & 
playground“, koja će sigurno upotpuniti turističku 

ponudu mjesta. Već su ranije započeli s organizaci-
jom vjenčanja, kao i ostalih događanja i koncerata. 

Sav taj trud i ulaganja prepoznala je i struka i 
gosti  pa je Marina Punat ove godine primila čak 
dva vrlo značajna priznanja: proglašena najboljom 
marinom Hrvatske u kategoriji velikih marina, a 
osvojila je i Zlatno jedro Jutarnjeg lista za najbolju 
marinu u Hrvatskoj. 

U tijeku je i najveća investicija u marini  - iz-
gradnja novog restorana s terasom i lounge barom. 
Novi restoran u marini bit će završen do početka 
nove nautičke sezone. Bit će otvoren cijele godine, 
a sadržaj  novog restorana obuhvaća i salu za kon-
ferencije, proslave, druženja i domjenke.    

 

22. lipnja 2022. godine je Brodogradilište Punat 
svečano proslavilo stotu godinu uspješnog poslova-
nja. Dragutin Žic, nekadašnji direktor brodogradi-
lišta i osnivač marine predstavio je monografiju zna-
kovitog naslova „Tradicija za budućnost“.  

 

U ovoj je godini Marina Punat Grupa donirala 
više od 220.000,00 kuna za rad lokalnih udruga, a 
tako planiraju nastaviti i idućih godina. 
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Kako bi se pripremili za koncertnu sezonu kroz 
zimske mjesece redovno su se održavale plesne 

i glazbene probe pod vodstvom Gordana Franolića 
za mlađu folklornu i Stanka Mihajlovića za stariju 
folklornu skupinu, dok je probe tamburaškog sastav 
vodila Maja Lenić. Zahvaljujući velikom trudu i radu 
danas imamo pomlađeni tamburaški sastav od se-
dam članova.  

Kako ne bi sve ostalo na plesnim i glazbenim 
probama za nastupe, članovi KUD Punat uredili su 
dodatne prostorije, ustupljene na korištenje od Op-

ćine Punat. Novouređeni prostori će poslužiti kao 
garderoba zasebno za mušku i žensku narodnu noš-
nju i prostor za tamburaški sastav a nakon preselje-
nja narodnih nošnji obnovljena je i dvorana za 
plesne probe. 

Koncertna sezona krenula je domaćinstvom od-
nosno organizacijom 66. Festivala krčkog folklora 
nakon dvije godine odgode. U pripremi festivala 
članovi KUD Punat sudjelovali su u organizacijskom 
i naravno u izvođačkom dijelu festivala. Starije sku-
pine nastupile su u subotu, 4.6. a mlađe folklorne 
skupine u nedjelju, 5.6.2022.g.  

Nakon krčkog festivala krenuli su nastupi tijekom 
turističke sezone u Puntu i Malinskoj, te pripreme 
za međunarodne festivale u Kostariki i Finskoj.  

Ovo je godina u kojoj se vraćamo dugo priželjki-
vanim nastupima pred publikom ali i festivalima, 
pa je tako starija folklorna skupina KUD-a Punat, 
nakon odrađene koncertne sezone sudjelovala na 
3. Festivalu folklora „San Carlos Mi Linda Tierra“ u 
Kostariki od 24.9. – 30.9.2022.g. Festival u Kostariki 
bio je doživljaj sam po sebi zbog zahtjevnosti puta 
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kao daleke i nama nepoznate destinacije, te različi-
tosti kultura i običaja a naročito prirodnih zname-
nitosti. Članovi KUD Punat predstavili su se pleso-
vima s područja Jadrana: Domaći puntarski tanac i 
Linđo, te kontinentalne Hrvatske: Bizovac, Bunjevac 
i Racki, kao i tradicionalnim napjevima, nekolicine 
članica KUD-a Punat. Da su članovi KUD Punat os-
tavili dobar dojam i oduševili, kako organizatore 
tako i publiku govori što smo na završnoj svečanosti 
u gradskoj loži imali čast nastupiti kao posljednja 
grupa te zaključili program festivala plesom „Linđo“ 
a dodatno su organizatori tražili nastup naših dje-
vojaka. Ujedno smo imali priliku upoznati i družiti 
se s netom izabranom Miss Kostarike Maria Fer-
nanda Rodriguez. Pozdravljamo Vas tradicionalnim 
pozdravom iz Kostarike, PURA VIDA – zdrav život! 

Nakon samo tri tjedna od povratka iz Kostarike 
mlađa folklorna skupina krenula je na XIX. „Hollo 
Ja Marta“ CIOFF Međunarodni festival folklora za 
djecu i mlade od 28.10. – 6.11.2022.g., u gradu 
Lahti u Finskoj. Mladi članovi KUD-a vrijedno su 
radili i čekali dvije godine kako bi imali priliku po-
kazati svoje znanje i umijeće te im se napokon pru-
žila prilika koju nismo smjeli propustiti. Program 
kojim su se naši mlađahni članovi predstavili u Fin-
skoj su plesovi: Domaći puntarski tanac i kanat po 
domaću, Linđo, Plesovi iz Prigorja i Bunjevac. Nas-

tupali su u nekoliko destinacija i ostavili vrlo pozi-
tivne utiske na organizatore i oduševili domaću pu-
bliku temperamentno izvodeći Domaći tanac i Bu-
njevačke plesove. Zasigurno će im u trajnom 
sjećanju ostati koncerti u gradskom kazalištu “Lah-
den Kaupunginteatter” a posebno završna scena u 
zajedničkom završnom plesu i pjesmi koje su izvodili 
zajedno sa gotovo 200 učesnika festivala. Za ovu 
generaciju plesača i svirača ovo je bilo jedno veliko 
iskustvo i poticaj za još većom predanosti u očuvanju 
tradicijskih običaja i nematerijalne kulturne baš-
tine. 

Probe će se tijekom zimskog razdoblja održavati 
prema dosadašnjoj praksi utorkom i petkom od 18 
odnosno 19 sati.  

Do konca godine članove KUD PUNAT očekuje 
nastup za Andrinju - Dan općine i župe Punat, kojim 
će zaključiti koncertne nastupe u ovoj godini.  

Naredne godine planira se obilježiti 50 godina 
kontinuiranog djelovanja KUD Punat, što ćemo pra-
vovremeno najaviti.  

Čestit Božić i Sretnu Novu Godinu, žele vam čla-
novi KUD PUNAT! 

 
Branko Karabaić, predsjednik KUD PUNAT 

Stanko Mihajlović, direktor/voditelj za stariju 
folklornu skupinu 

Gordan Franolić, voditelj mlađe 
 folklorne skupine 

Maja Lenić, voditeljica tamburaškog sastava 
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Već nas više od jednog stoljeća dijeli od završetka 
Prvoga svjetskog rata 1918. godine i turbulentnih 

poslijeratnih događanja koji su ostavili duboke poslje-
dice na otoku Krku. 

Najteže je bilo u vrijeme talijanske okupacije i stra-
hovlade legionara tzv. ardita koju je  Punat osjetio na 
svojoj koži, a mještani su bili prisiljeni sami organizirati 
obrambene straže. Smirivanjem općeg stanja odškri-
nuta su Puntarima vrata višestrukom razvoju. Stoga 
se ovdje želimo malo zaustaviti na pojedinim nedo-
voljno poznatim zbivanjima iz tog razdoblja, značajnim 
za Punat. 

 
POD TALIJANSKOM OKUPACIJOM 

Još prije kapitulacije Austro-Ugarske, unutar umiruće 
Monarhije u Zagrebu je osnovano Narodno vijeće, a 
njihovi ogranci u kotarskim i općinskim središtima. 
Predsjednik otočnog vijeća je bio dugogodišnji zas-
tupnik otoka u Poreču, puntarski svećenik Anton An-
drijčić. Međutim, sve je to bilo kratkoga daha. Na po-
molu su bile skrivene namjere talijanskih vlasti. Iz 
Pule su već 15. studenog 1918. doplovili u Krk tali-
janski ratni brodovi, iskrcali vojnike, zaposjeli urede 
u Krku i općinska sjedišta, izvjesili talijanske zastave i 
provodili represivne mjere. Započelo je razdoblje tali-
janske okupacije koje će potrajati do 24. travnja 1921. 
godine. Najviše su se na udaru našli svećenici i nacio-
nalno svjesne osobe. Kad su u Punat stigli talijanski 
vojnici i pokušali izvjesiti talijansku zastavu na općin-
skoj zgradi, nastala je u narodu prava uzbuna. Podig-
nuta je hrvatska zastava, ali nakratko jer je vladao za-
kon sile. 

 
D’ANNUNZIJEVI LEGIONARI TZV. ARDITI 

Cijeli je otok doživljavao veliko iskušenje okupacij-
skog poretka, posebice u jednom razdoblju kad su 
D’Annunzijevi arditi došli  na Krk, zauzeli službene 
urede po glavnim mjestima, te na najbrutalniji način 
obračunavali s neistomišljenicima, zatvarali, zlostav-
ljali, a nisu se libili uporabe vatrenog oružja. Iako su 
arditi, poslušnici sumanutoga talijanskog pjesnika i 
pustolova Gabrijela D’Annunzija držali vlast na Krku 
samo nepuna dva mjeseca, od 13. studenog 1920. do 
9. siječnja 1921, nanijeli su otočanima mnoga zla. Ko-

risno je ovdje prisjetiti se nekih zbivanja koja osvjet-
ljavaju prilike onoga vremena. 

 
U KANAJTU 

Malo poslije „krvavog Božića“ u Baški 1920. godine, 
kad su arditi ubili nekoliko nedužnih ljudi, uslijedila 
je provala ardita u franjevački samostan na Košljunu, 
a potom u Kanajt, sve pod tobožnjom izlikom kako 
traže skrivenu vojsku od koje nije bilo nigdje ni traga. 
Kad je čuvar zgrade opazio kako mu se naoružani ljudi 
preko terase približavaju kući, bio je uvjeren da su lo-
povi, pucao je i usmrtio dva provalnika koja su se po-
pela na terasu, a jednoga je ranio. Izišavši van pre-
poznao je da je ubio ardite, prepao se, te je u strahu 
od osvete pobjegao i kroz vinograde i maslinike iz-
maknuo naoružanoj postrojbi. Kuću je ostavio posve 
otvorenom. Ostali arditi su se osjećali nesigurnim i 
bojali se ući u zgradu. Puni bijesa pošli su u mjesto, 
probudili rano ujutro najprije župnika, zatim općinskog 
načelnika Frana Žica i još dvojicu umirovljenih pun-
tarskih svećenika i nekoliko mještana te im naredili 
da idu ispred njih kao živi zid u pravcu Kanajta. Bilo 
je to 30. prosinca 1920. godine.  

Iako župnik nije imao nikakve veze s prethodnim 
ubojstvom u Kanajtu, arditima je već otprije bio nepo-
željan, a dodatni je razlog bio što je Kanajt bio crkveno 
vlasništvo. Zatočenike su privezali uza zid dvorišta, 
zastrašivali pucanjem iz revolvera oko njihovih glava 
i pripremali se za trenutak konačnog obračuna. Ipak 
se pričekalo odluku nadležnih.  

Svezane su odveli u Krk. Kada se u Krku zapovjednik 
uvjerio da „okrivljenici“ nemaju veze s ubojstvom, os-
lobodio ih je i pustio da se vrate kući.  

 
METEŽ, POBUNA I DANONOĆNE STRAŽE 

U međuvremenu je nastao veliki metež u Kanajtu. 
Arditima je stiglo pojačanje iz Krka i spremali su osvetu 
Puntarima. Shvativši ozbiljnost situacije, mještani su 
se spontano organizirali i pripremili za obranu oružjem 
i alatom kojim su raspolagali. Bilo je nešto i pušaka. 
Arditi su krenuli i došli do Puntice, gdje se već nalazio 
na straži Vinko Žic, skriven iza kamenog križa, te is-
palio u zrak prvi metak kao znak upozorenja mješta-
nima da se spreme. Započela je pucnjava iz pravca 
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Kanajta. Nije mirovala ni puntarska strana. Kad su ar-
diti shvatili da je nastala prava uzbuna u mjestu i da 
može doći do neželjenih posljedica za njih, odlučili su 
se na bijeg morskim putem.  

Iako više nije bilo ardita u Puntu, bilo ih je u Krku. 
U ljude se uvukao strah. Mještani su sami organizirali 
danonoćne straže. Posljednji neslavni okršaj ardita do-
godio se kod Dobrinja gdje su se stanovnici organizirali 
po uzoru na Puntare, pružili snažni otpor i potjerali ih 
iz mjesta. Konačno su 9. siječnja 1921.digli sidro iz 
Krka, te otplovili brodom u pravcu odakle su i došli. 
Talijani i njihove regularne postrojbe konačno su na-
pustili otok 24. travnja 1921. godine. Dolazak tadašnje 
jugoslavenske vojske popraćen je s oduševljenjem i 
poprimio u svijesti Puntara osloboditeljsku ulogu. Oto-
čani su doživjeli veliko olakšanje.  

 
KRATKOTRAJNA PROMJENA IMENA PUNAT 

Kada se raspravlja o Puntu u međuratnom razdoblju, 
prvo što postaje uočljivo jest jedna neobična činjenica, 
a odnosi se na promjenu imena. Punat u Aleksandrovo 
između 1921. i 1941/1943. godine, u čast ondašnjeg 
regenta, a zatim kralja Aleksandra Karađorđevića. Od-
luku o promjeni naziva izglasalo je Općinsko vijeće, 
odnosno Poglavarstvo.  

Različito se tumači takvu brzu i pomalo ishitrenu 
odluku. Dok jedni pokušavaju protumačiti promjenu 
imena općim oduševljenjem mještana s politikom beo-
gradske kraljevske obitelji Karađorđevića i njezinih 
slatkorječivih obećanja, drugi će reći da je odluka iz-
manipulirana i silom nametnuta. Promatrajući s vre-
menskim odmakom onodobna politička događanja 
može se zaključiti da je ipak najbliža istini činjenica 
da su Puntari doživjeli zlostavljanja i teror talijanske 
okupacijske vlasti više nego druga krčka mjesta. Poslije 
nemilog obračuna s arditima kod Kanajta i njihovim 
konačnim odlaskom, te pripojenjem otoka Krka Kra-
ljevini SHS, u Puntu je zavladalo silno oduševljenje. 
Noseći u sebi svježa teška iskustva, te u nastojanju da 
se unaprijed spriječi ponavljanje nečega sličnog, od-
govorni su odlučili da se prepoznatljivim vanjskim 
znakom priklone novoj političkoj klimi koja je u nji-
hovoj svijesti djelovala veoma ohrabrujuće. U takvim 
okolnostima mještanima je pala na plodno tlo ideja o 
promjeni povijesnog imena Punat u Aleksandrovo. Ta-
dašnji župnik, rođeni Puntar Anton Mrakovčić, koji je 
osobno doživio maltretiranje i okrutni fizički napad 
talijanske okupacijske vlasti, suprostavio promjeni 
imena Punat, čak se o tome javno očitovao u nedjeljnoj 
propovijedi. Župnikova je reakcija ostala bez uspjeha. 
Zanimljiva je činjenica da je Punat od 1921. do 1924. 
godine postao kotarsko središte umjesto Krka. 

Srećom, novostvoreni naziv mjesta, proizašao iz tre-
nutačnoga političkog ozračja, nije dugo potrajao. Ta-
lijanskom okupacijom 1941, odnosno formiranjem 
nove vlasti 1943. godine nestao je naziv Aleksandrovo 
i završio u povijesnoj ropotarnici. Iznova je zaživjelo 
staro i trajno ime naselja Punat.  

 
OTVOREN PUT VIŠESTRUKOM RAZVOJU 

Već se početkom 20. stoljeća nazire u Puntu tragovi 
turizma, prvi ugostiteljski objekti bliže moru: gostio-
nica Vila, pansion Triglav, Vila Kostarika, zatim kreće 
uljepšanje mjesta, uređenje kupališta, i sl. Kvalitetni 
pomak označilo je 1907. godine otvaranje moderne 
Tvornice tjestenine „Orlić & Žic“ u vlasništvu obitelji 
Orlić-Ladića i Antuna Žica-Solara, koji su još prije imali 
električni agregat i mlin na benzin. Iz tog vremena 
datira osnivanje parobrodarskog društva i produbljenje 
morskog ulaza. 

Iako je u novim poslijeratnim okolnostima na druš-
tvenom polju vladalo stranačko razilaženje, te nije 
spriječilo razvoj mjesta koji je krenuo još prije Prvoga 
svjetskog rata. Dapače, dobio je u međuratnom raz-
doblju vjetar u leđa i nove izazove.  

Iako se započeto iseljavanje nastavljalo, Punat je 
tada doživio najveći broj stanovnika, blizu tri tisuće. 
Župna je crkva postala pretijesna, pa je znatno pove-
ćana i poprimila današnji izgled. Groblje je premješ-
teno iz središta naselja na današnju lokaciju. Mjesto 
je dobilo električnu rasvjetu 1929. godine iz vlastite 
centrale dioničkog društva Munjara, osnovano novča-
nom potporom puntarskih iseljenika. Probijena je i 
cesta prema Staroj Baški. 

Gospodarski je razvoj dobio na izuzetnoj važnosti. 
O tome najbolje svjedoči nedavno obilježavanje sto 
godina brodogradnje u Puntu (1922 – 2022) koje je 
osmislio školovani brodograditelj Nikola Zorić (od dav-
nine Žorić). Turističku ponudu pružali su novoizgra-
đeni pansioni, vile, ali i hoteli. Iduće, 2023. godine, 
bilježi sto godina izgradnja prvog hotela Vila Lucija s 
restoranom Pila. Nekoliko godina poslije otvorio je 
svoja vrata hotel Frankopan. Uslijedili su i drugi sadr-
žaji. Može se spomenuti da su u biskupijskom dobru 
na Kanajtu organizirani razni poljoprivredno doma-
ćinski tečajevi za djevojke svih otočnih mjesta.  Moglo 
bi se nanizati još sličnih primjera. 

 
UMJESTO ZAKLJUČKA 

Očito je da su Puntari još prije sto godina pokazali da 
se sa jasnom vizijom o onome što se hoće, te upornošću 
i marljivošću, može učiniti vrijedne pothvate, unatoč 
ne baš uvijek povoljnim životnim i društvenim prili-
kama. Hoće li tako biti i danas? Budućnost će pokazati.
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Hvaljen Isus i Marija! 
Zahvalni Bogu za još jednu godinu koja je za 

nama, istaknut ćemo bitne događaje koji su obilježili 
našu župu. 

 
ANDRINJA 

Unatoč epidemiološkim mjerama koje su bile na 
snazi proslavu Andrinje započeli smo tradicional-
nom molitvom na starom groblju te procesijom do 
župne crkve. Koncelebriranu svetu Misu predvodio 
je mons. Ivan Milovčić. Prinos darova na svetoj Misi 
prinijele su puntarske obitelji sa svojim tradicional-
nim proizvodima (ulje, riba, kruh) kao i ciglu - sim-
bol budućeg Pastoralnog centra. Na kraju svete Mise 
djeca su upriličila scensko skazanje o životu sv. An-
drije. Nakon misnog slavlja vjernici su mogli kupiti 
prigodne adventske vijence čiji je prilog išao za po-

trebe misija vlč. Ivice Kordića u Zambiji te časnih 
sestara karmelićanki Božanskog Srca Isusova u Ni-
geriji. 

 
BOŽIĆ 

Ovogodišnji blagoslov obitelj održan je u skladu 
s tadašnjim važećim epidemiološkim mjerama. Bla-
goslovu su pristupile one obitelji koje su se prijavile 
u župnom uredu. Župljani su se pripremali za svet-
kovinu Božića Misama zornicama. Sve nedjelje Do-
šašća djeca su obilježila prigodnim recitacijama i 
paljenjem svijeća. Misa polnoćka održana je u 22.00 
te je izostavljen prigodni program u kojem sudjeluju 
djeca.  

Dana 23.prosinca potpisan je Ugovor između 
naše župe i Općine Punat o sufinanciranju 50% vri-
jednosti idejne projektne dokumentacije, koja je u 
izradi, za rekonstrukciju Pastoralnog centra. Zahva-
ljujemo Općini Punat na ovoj suradnji i donaciji 
koja nam je od velike pomoći za realizaciju ovog 
projekta. U nedjelju 09.01.2022. nakon župne mise 
župljanima je predstavljeno idejno rješenje pasto-
ralnog (multimedijalnog) centra. 

 
KORIZMA I USKRS 

Tokom Korizme župljani su mogli prisustvovati 
pobožnosti Križnog puta petkom u župnoj crkvi, te 
nedjeljom ukoliko su to vremenske prilike dozvolile, 
na Prgonu. Na 2. Korizmenu nedjelju Križni put na 
Prgonu predvodili su  i animirali ovogodišnji prvo-
pričesnici i krizmanici. Treća Korizmena nedjelju 
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održan je Križni put na Košljunu, a na 5. Korizmenu 
nedjelju održan je susret prvopričesnika, krizmanika 
i njihovih roditelja u svetištu Majke Božje Goričke. 
Program susreta bio je sastavljen od svjedočanstva 
vlč. Saše Malovića, igara i svete Mise. Ususret Veli-
kom tjednu u našoj župi održani su sljedeći doga-
đaji: Veliki Četvrtak- nakon Mise održano je klanja-
nje u crkvi do 23.00 sata 

Veliki Petak- ujutro je održan Križni put na Pr-
gonu, a navečer po obredu Velikog Petka uslijedila 
je tradicionalna procesija mjestom. U zadnjih par 
godina nastao je običaj cjelonoćnog bdijenja i moli-
tve u crkvi nakon obreda Velikog Petka, a ta tradicija 
održana je i ove godine.   

 
ZAVRŠETAK RESTAURACIJE VELIKOG OLTARA 

Uoči Uskrsa završeni su radovi restauracije velikog 
oltara u našoj župnoj crkvi. Radovi su započeli 
2018.godine i odvijali su se u nekoliko faza. Cijeli pro-
jekt je procijenjen na 339.000 kuna te je ostvaren za-
hvaljujući Ministarstvu kulture Republike Hrvatske. 

PRVA I DRUGA PRVA PRIČEST 
Prva pričest u našoj župi veseli mnoge vjernike: 

same prvopričesnike, njihove roditelje i obitelji, a i u 
svima budi uspomene na vlastitu prvu pričest. Pros-
lava prve pričesti budi u svima nama svijest i zahval-
nost za veliki dar euharistije i mogućnost za blagova-
nje Presvetoga Tijela Kristova koji daje život vječni. 

Ove godine Prva pričest održana je čak dva puta 
08.05.2022. i 05.06.2022. zbog pojave vodenih ko-
zica među djecom.  Za „drugu Prvu Pričest“ prvo-
pričesnici su ponovno odjenuli bijela odijela, ras-
poređeni oko oltara te su pjevanjem i recitacijama 
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radosno animirali Misu i uljepšali proslavu djeci 
koja nisu mogla pristupiti primanju Prve pričesti u 
mjesecu svibnju. 

 
ORATORIJ 

U našoj župi od 13. do 15.svibnja održao se prvi 
trodnevni oratorij za djecu od prvog do osmog raz-
reda pod geslom Stvoreni za nebo. Bila su to tri 
dana igre, plesa, smijeha, druženja, molitve i natje-
canja. Sudjelovalo je oko 70 djece. Čitav program 
su osmislile i vodile sestre Karmelićanke BSI uz ve-
liku pomoć 11 animatora iz Gabela Polja (BiH), 3 
animatorice iz Punta i Kornića te 3 djevojke iz za-
jednice Karmelićanki BSI koje razmišljaju o duhov-
nom pozivu. Sa željom da i sljedeće godine organi-
ziramo Oratorij u našoj župi, zahvaljujemo dobrome 
Bogu na primljenim milostima. 

 

KARMELIJADA- GODIŠNJI SUSRET  
KARMELSKE OBITELJI 

Nakon dvije godine pauze nastavili su se godišnji 
susreti za mlade u duhu Karmela pod nazivom Kar-
melijada. Ove je godine susret se održao u prošire-
nom izdanju i zajedništvu sa laicima, braćom Kar-
melićanima i sestrama Karmelićankama BSI u crkvi 
Svetišta hrvatskih mučenika na Udbini. Program za 
mlade trajao je dva dana 29. i 30.svibnja, a za sve 
ostale jedan dan 30.svibnja. Geslo ovogodišnje Kar-
melijade bilo je: ‘’ Ali oni ga pobjediše krvlju Jaganj-
čevom i riječju svoga svjedočanstva.’’ Na ovogodiš-
njem susretu sudjelovali su mladi i laici iz naše župe. 
SUSRET HRVATSKE KATOLIČKE MLADEŽI  
U BJELOVARU 

Ponovno smo započeli sa susretima mladih u 
župi. Mladi se okupljaju jednom tjedno u dvorani 
župnog stana provodeći vrijeme u druženju i molitvi. 
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Skupina mladih naše župe zajedno s mladima iz 
župe Kornić sudjelovali su zajedno s tisućama mla-
dih iz Hrvatske, BiH i iz iseljeništva na 11.susretu 
hrvatske katoličke mladeži pod geslom ‘’Gore srca’’ 
u subotu 17.09.2022. u Bjelovaru. 

 
SVETA MALA TEREZIJA 

Obilježen je blagdan Svete Male Terezije zaštit-
nice dječjih jaslica koje vode časne sestre Karmeli-
ćanke BSI. Pod misom su blagoslovljena djeca i ruže 
koje su po završetku mise podijeljene djeci i njiho-
vim obiteljima. Misno slavlje animirao je dječji župni 
zbor ‘’ U Božjim rukama’’. 

 
MISIJSKA NEDJELJA 

U crkveni kalendar Misijsku nedjelju je uveo 
papa Pio XI. Godine 1926. a pada uvijek predzadnju 
nedjelju u mjesecu listopadu. Zbog povratka našeg 
bivšeg župnika i misionara vlč. Ivice Kordića u Zam-
biju misijsku nedjelju obilježili smo tjedan dana ra-
nije 16.10.2022. Svetu Misu započeli smo uvodnim 
video prikazom dosadašnjeg djelovanja vlč. Kordića 
u misijama. Djeca su na temu misija izvela kratki 
skeč kao uvod u propovijed, u kojoj nam se vlč. 
Kordić prvenstveno zahvalio na dosadašnjem veli-
kodušnom praćenju i podupiranju njegovog misij-

skog rada bilo molitvom, bilo novčano te najavio 
svoj budući projekt po povratku u Zambiju: Škola 
za djecu s posebnim potrebama. Misije su živa po-
vezanost molitve, darivanja i primanja između mi-
sijskih postaja u dalekom svijetu i naših župnih za-
jednica. Na Svjetski dan misija molimo za sve misije 
i misionare diljem svijeta.
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SVI SVETI – DAN ŽUPE  
I NASELJA STARA BAŠKA 

Dana 1. studenog obilježen je blagdan Svih Sve-
tih, koji je ujedno i Dan mjesta Stara Baška. Taj 

dan Stara Baška obilježava dan svog mjesta i Župe, 
koji je i ove godine uveličan slavljem svečane mise, 
procesijom do groblja i odrješenjem na groblju Svih 
Svetih. Nakon crkvenih obreda organiziran je do-

mjenak u zgradi stare škole. Proslavi je nazočilo oko 
60-ak mještana, dok je u ime Općine Punat prisus-
tvovao načelnik Daniel Strčić.  

Na blagdan Svih svetih i na Dušni dan groblja su 
obasjala svjetla stotine lampiona.    

 



Ovogodišnju Andrinju, blagdan sv. Andrije apos-
tola, zaštitnika župe i mjesta Punat (30.stude-

noga), Puntari će uistinu proslaviti s posebnim za-
dovoljstvom i ponosom. Jer je, nakon 4-godišnjih 
istraživačkih i restauratorskih  radova, „K.R. CEN-
TAR“ obnovio glavni oltar župne crkve Presvetog 
Trojstva u Puntu.  Fotografije toga impozantnog 
glavnog oltara, koje vam radi usporedbe prilažemo 
i koje govore jasno kako je oltar izgledao prije res-
tauratorskih radova i kako izgleda danas, svjedoče 
o kakvom je složenom  zahvatu riječ. Ali prije nego 
što progovorimo o samim radovima, kratak povijesni 
osvrt o župi, o župnoj crkvi te o glavnom oltaru u 
Puntu. 

 
ŽUPA PUNAT I ŽUPNA CRKVA U PUNTU 

Mjesto Punat jedno je od „mlađih“ naselja nas-
talih na našem otoku Krku. Nastalo je od više zase-
laka na ovom području. Od svojih početaka u 15. 
stoljeću  pa dok nije izgrađena crkva Sv, Trojice 
Puntari su se skupljali na bogoslužja u kapeli sv. 
Andrije, izgrađenoj u neposrednoj blizini današnjih 
hotela Park. Uz kapelu se nalazilo i groblje. I danas 
je tamo mali, pomalo neugledan betonski „obelisk“ 
– spomenik na davna vremena puntarskih početaka. 

Međutim se Punat od svojih početaka  demo-
grafski snažno razvijao. Pretpostavljam, brže nego 
ijedno drugo naselje na našem otoku, pa je kasnih 
30-tih godina, usprkos iseljavanju mnogih Puntara 
u Sjevernu i Južnu Ameriku,  Punat postao mjesto s 
najvećim brojem stanovnika na otoku Krku. Stoga 

je kapela sv. Andrije je već sredinom 18. stoljeća 
postala premalena i pretijesna. Zato su Puntari od 
1767. do 1777. uz središte starog dijela Punta (Ja-
gorika, Galija, Kolušin, Stara Placa), izgradili novu, 
veću crkvu, koja je bila i posvećena te iste 1777. 
godine.  Mnogo ranije nego što je Punat postao sa-
mostalna župa – 1853. godine.  Crkva je dvaput 
proširivana, a drugi put su joj dodane dvije lađe, 
kupola i novo svetište. U svetištu je pred 40-tak go-
dina izgrađen i novi oltar „prema puku“.  „Obnova 
prezbiterija crkve u duhu koncilske obnove uspješno 
je i skladno izvedena početkom 80-tih godina 20. 
stoljeća.“ Pred 182 godine (1840.) u neposrednoj 
blizini župne crkve izgrađen je i zvonik, visok 23,65 
metara. 

 
GLAVNI OLTAR PRESVETOG TROJSTVA 

Novi glavni Oltar sv. Ivana Krstitelja postavljen 
je u Pavlinskoj crkvi sv. Nikole u Senju oko 1750. 
god. Ali je samo 30-tak godina nakon toga ukinut 
Pavlinski red. Stoga je oltar potom ubrzo demonti-
ran. Puntari su oltar kupili i u dijelovima prenijeli u 
Punat, gdje je već 1790. godine bio postavljen u 
svetište samo 13 godina ranije posvećene župne 
crkve. Laik, ekspavlin Serafin Trul ovako opisuje taj 
proces: „Bi razvržen nov oltar u crikvi sv. Nikole 
Monaci sv. Pavla leta 1787. Bi postavlen na Punat u 
crikav sv. Trojice miseca marza na 17. leta 1790.“ 

Oltar Ivana Krstitelja, koji sada nosi ime oltar 
Presv. Trojstva monumentalno je djelo  autora, pav-
lina Paulus-a Riedl-a, koji je slične barokne oltare 
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gradio u crkvama pavlinskih samostana sredinom 
18. stoljeća. Često imamo prilike preko televizijskih 
prijenosa gledati sličan oltar u Katedrali u Varaždinu 
tijekom prijenosa značajnih muzičkih djela baroknih 
majstora  za vrijeme održavanja Varaždinskih ba-
roknih večeri. Ali se Riedlov najpotpuniji opus glav-
nog i sporednih oltara nalazi u pavlinskoj samos-
tanskoj crkvi u Svetom Petru u šumi. Naš je 
puntarski crkveni zbor u dva navrata imao prilike i 
čast sudjelovati u svečanom misnom slavlju u toj 
veličanstvenoj crkvi koje je predvodio istarski biskup 
Ivan Milovan. Pjevali smo Puntarsku misu po sta-
rinski i druge napjeve na starocrkvenoslavenskom 
jeziku. Uvjerili smo se tom prilikom kako je velika 

sličnost oltara u toj pavlinskoj samostanskoj crkvi i 
našega puntarskog baroknog oltara: gotovo kao 
slika na sliku.  

 
RESTAURATORSKI RADOVI NA OBNOVI OLTARA  
OD 2018. DO 2022. GODINE. 

Mudra izreka iz Ravnih Kotara glasi: „Zeman 
(vrijeme) gradi niz Kotare kule: zeman gradi, zeman 
razgrađuje.“ I naš je barokni oltar Presvetog Trojstva 
tijekom oko 270 godina svoga postojanja bio izložen 
ljudskom i vremenskom djelovanju, uslijed kojega 
je oltar uistinu uvelike „razgrađen“: premještanjem 
u nove prostore, demontažom, djelovanjem  ljudskih 
zahvata, atmosferskih mijena, crvotočinom, dimom 
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svijeća i slično. Slikari, likovni umjetnici i „umjet-
nici“, popravljali su, prepravljali, prebojavali po 
svome ukusu ovaj monumentalni spomenik, unoseći 
pri intervencijama mnoge promjene. Sve u svemu, 
oltar se već tijekom posljednjih gotovo stotinjak go-
dina našao u stanju, slobodno možemo reći, nepre-
poznatljivosti u odnosu na svoj izvorni izgled. Naj-
bolje o tome svjedoči usporedba dviju fotografija: 
one prije restauracije i one nakon toga. Ministarstvo 
kulture Republike Hrvatske je na temelju inicijative 
puntarskog župnika Ivice Kordića i na temelju pri-
premne dokumentacije iz 2016. godine odobrilo 
inicijalna sredstva za restauriranje oltara. Financi-
ranje radova na oltaru uredno je nastavljeno i nakon 
što je ministra Zlatka Hasanbegovića zamijenila 
nova ministrica. 

Radove na restauraciji povjereno je  „K-R CEN-
TRU“. Pod vodstvom gospodina dr.sc. DENISA VO-
KIĆA, arheologa i restauratora,radovi na obnovi ol-
tara izvođeni su od 2017. do 2022. godine. U 
izvođenju obnove „isto se puno potrudila  konzer-
vatorica  GORDANA MATEJČIĆ SOBOTA  koja je sa 
strane nadležnog Konzervatorskog  odjela u Rijeci 
vodila cijeli projekt …“ (D. Vokić). Radovi na obnovi 
gotovo su u cijelosti izvršeni (potrebno je još samo 
izvršiti sitne popravke na okviru Maggitove cen-
tralne slike na kojoj  sv. Ivan Krstitelj krsti Isusa: bi-
blijski prikaz prve objave Presvetog Trojstva u po-
vodu Kristova Krštenja). Riječ je o izuzetno složenim 
restauratorskom zahvatu istražnih dokumentacijkih 
radova, skidanja i povratka obnovljenih kipova Bo-
gorodice, četiriju svetaca i četiriju anđela, skidanja 
i retuš oštećenja, skidanja naknadno slijepljenih slo-
jeva boja do originalnih boja, konsolidacije truleži i 
crvotočina te završne zaštite cjelokupnog retabla 
glavnog oltara. Kao svojevrsni kuriozitet gospodin 
dr. Vokić navodi: „Šaljem Vam i nešto, što je za moj 
pojam toplo i životno kao i Vaš članak, a to je foto-
grafija zavjetnih (votivnih) grafita brodova otkrive-
nih u izvornom sloju ispod svih preslika – dakle 
možda još iz Senja“.  

Rezultat tih složenih restauratorskih zahvata 
bljesnuo je u novom sjaju pred našim očima. Nama 
se danas barokni oltar Pres. Trojstva čini kao nešto 
novo, a zapravo je riječ o starim originalnim bojama 
i pozlatama onda novog oltara iz 1750-tih godina. 

 
*********************************** 
Kao dječak i tijekom mladenačkog odrastanja 

bio sam uvijek uz oltar: svakog jutra: „ZdravaMarija“ 
u 5.00 h, rana misa, obavezno pjevana misa za po-
kojnika, u 5.30 (plovan Duda, potom Toljanić), 6.00 

pop Ivan-Ferdo Mrakovčić-(pop Markov), 6.30 pop 
Ivan Maračić (pop Katušić). Moja su jutra za boravka 
u Puntu započinjala klečeći na tlu ispod najniže ste-
penice kojom svećenik uzlazi na oltar, konkretno 
na naš barokni oltar. Tada oltar tamnih boja, po-
tamnjelih kipova, dimom svijeća pocrnjelih stupova 
i ploha. Ipak je i takav, naš oltar predstavljao za 
me, vjerujem i za sve vjernike koji su se redovno, 
pogotovo nedjeljom slijegali u crkvu, jednu jedins-
tvenu zagasitu, nedorečenu, tajanstvenu ljepotu. 

Danas, završetkom velikih restauratorskih ra-
dova, barokni oltar Svete Trojice u Puntu je pro-
cvjetao. Rascvjetao se u tisuću boja, u obilje nijansi: 
Naš je oltar propjevao. On pjeva zanosno, podiže, 
uzdiže, seže do nebeskih prostora: govori sasvim 
jasno i očito da ćemo, usponom po stupovima, uz 
pomoć svetaca zaštitnika, dosegnuti zlatni život s 
anđelima, uz Trojedinog Boga, uz Bogorodicu Majku  
Naravno, ako se potrudimo satrti zmiju zla: zlo u 
nama, zla korupcije, klijentelizma i nepotizma te 
nepoštivanja života od začeća i druga zla koja raz-
diru nježno satkano tkivo naše Domovine i našeg 
naroda. Također zla nevjerojatnih, ljudskom umu 
neshvatljivih ratnih razaranja o kojima svakodnevno 
svjedočimo na našem kontinentu. 

Zlo vlada svijetom, gotovo posvuda. Mir, smire-
nje, uzdignuće do neba poruka je obnovljenog ba-
roknog oltara Svete Trojice u Puntu. Dođimo u pun-
tarsku župnu crkvu. Sjednimo. Uživajmo u zanosnoj 
poruci „per aspera ad astra“ – „kroz trnje do zvi-
jezda“. Poruci koju ćemo doživjeti u neposrednom 
susretu s obnovljenim puntarskim glavnim oltarom. 

 
Anđelo Žic Pokrivić 
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Dječji vrtić „Katarina Frankopan“ je javna 
predškolska ustanova u kojoj se ostvaruju 
redoviti programi njege, odgoja, obrazova-

nja, zdravstvene zaštite, prehrane i socijalne skrbi 
djece rane i predškolske dobi. Rad vrtića temelji se 
na humanističko-razvojnoj koncepciji predškolskog 
odgoja kojom se u potpunosti prilagođavamo ra-
zvojnim potrebama djece stvarajući uvjete za što 
kvalitetniji život, rast i razvoj djece u kontekstu us-
tanove. Vrtić se posebno ponosi kontinuiranim ras-
tom i razvojem ustanove što je od strane svake op-
ćine praćeno izgradnjom novih vrtića ili 
adaptiranjem postojećih objekata. Time je standard 
kvalitete ranog i predškolskog odgoja na području 
čitavog otoka postigao visoku razinu. 

Tijekom 2021. i 2022. godine vrtić je organizirao 
svoj rad sukladno uputama Hrvatskog zavoda za 
javno zdravstvo i Ministarstva znanosti i obrazova-
nja, a posebno nas je obradovalo osjetno popuštanje 
epidemioloških mjera koje je započelo u veljači 
2022. godine, a kojim više nije dolazilo do zatvara-
nja čitavih odgojno-obrazovnih skupina djece.  

U ožujku 2022. godine u Galeriji Decumanus po-
laznici Dječjeg vrtića “Katarina Frankopan” zajedno 
sa svojim odgojiteljicama, priredili su izložbu moti-
viranu iznimno aktualnom temom Dječji vrtić - 
mjesto učenja i življenja dječjih prava. Postav je is-
ticao prava djeteta na miran život i zaštitu, a što 
predstavlja motiv inspiriran brojnim nedaćama koje 
su posljednjih godina zadesile svijet. Osim mnogih 
šarenih i kreativnih rukotvorina na koje su nas krčki 
vrtićari već odavno navikli, izložbom su obuhvaćeni 
i korisni didaktički sadržaji, predstavljeni putem 
plakata, brošura i nekolicine igara. Dječja prava 
nisu nova tema, pune su ih konvencije i razni služ-
beni dokumenti, ali ostaje pitanje koliko su ta slova 
na papiru zaista zaživjela kako u našoj, lokalnoj za-
jednici, tako i u svijetu. Poput nas odraslih, i djeca 
imaju svoja prava, jer upravo ona najviše zaslužuju 
biti zaštićena, bezbrižna i sretna. Jedna od osnovnih 

odgovornosti vrtića jest stvaranje uvjeta kako bi 
djeca zadovoljila svoja prava i potrebe. To su, pri-
mjerice, pravo na kvalitetnu prehranu, na odgova-
rajući standard, zdravstvenu skrb, obrazovanje, igru, 
slobodno vrijeme, druženje, slobodno izražavanje i 
odlučivanje. To su temelji na kojima gradimo za-
jednički život u vrtiću, i pritom brinemo jedni o 
drugima. Na obiteljima, ali i na cjelokupnom druš-
tvenom okruženju ostaje, odgovornost kako će obra-
niti prava djece, jer to predstavlja zdrav temelj na 
kojem će naši najmlađi imati priliku izrasti u odgo-
vorne, zrele i sposobne mlade ljude.  

Aktivnosti kojima se promiču dječja prava pro-
vodile su se i u Područnom vrtiću u Puntu, koji je 
dio velike obitelji krčkih vrtića „ Katarina Franko-
pan“. Smješten u neposrednoj blizini škole, ras-
polaže s prostranim dvorištem i na dobroj je lokaciji 
koja nudi sigurne šetnje naših mališana. Vrtić čine 
tri mješovite odgojno-obrazovne skupine veselih na-
ziva: Bubamare, Leptirići i Pčelice. Sami nazivi sku-
pina prate našu vrtićku stvarnost i predstavljaju lje-
potu šarolikosti i različitosti naših skupina, stoga 
pogledajmo što nam oni imaju za poručiti o svome 
radu. 

 
Ravnateljica: Irena Žic-Orlić, 

mag.praesc.educ. 
  

IZ PODRUČNOG VRTIĆA 
PUNAT... 

 
Prošla je još jedna godina s puno novih suradnji, 

akcija i događanja iako su epidemiološke mjere po-
pustile tek početkom proljeća. 

Kao i svake godine u prosincu Općina Punat i 
Udruga „Puntarske užance“ razveselile su djecu pri-
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godnim blagdanskim poklonima, a naše su se sku-
pine u sklopu „Zimskog grada“ uključile u izložbu 
„Božićna kolinija skulptura“. 

Uz pomoć veselih i raspjevanih roditelja te neiz-
ostavne zvukove harmonike , tradicionalno smo obi-
lježili „Mesopusni utorak“.  

U suradnji s KD Črnika i Općinom Punat realizi-
rali smo nekoliko EKO akcija i aktivnosti od kojih 
ćemo istaknuti sadnju borova u dječjem parku „Pod 
gušternu“ i „Zelena čistka“ – akcija čišćenja livade 
kod kampa na kojoj često boravimo s djecom. 

Dječjim likovnim radovima i ove godine smo su-
djelovali na godišnjoj izložbi Dječjeg vrtića „Katarina 
Frankopan“ u Galeriji Decumanus u Krku s aktual-
nom temom „Dječji vrtić- mjesto učenja i življenja 
dječjih prava“. A s temom „More, brodići i jedrilice“ 
predstavili smo se na izložbi radova u Narodnom 
domu povodom održavanja jedriličarske  regate 
„Croatia cup 2022“. 

Krajem pedagoške godine , nakon dugog perioda 
„pod mjerama“, djeca su napokon  dočekala i odla-
zak na izlet. Posjetili smo špilju „Feštinsko kraljev-
stvo“ nedaleko od Žminja u Istri. Djeca su, osim u 
ljepotama podzemlja, mogla uživati u igri i istraži-
vanju „robinzon“ sela i druženju s domaćim životi-
njama na mini farmi.  

 
ODGOJNO-OBRAZOVNA SKUPINA LEPTIRIĆI 

Skupina „Leptirići“ kontinuirano radi na oboga-
ćivanju materijalnog okruženja djece. Tako je bilo i 
prošlu pedagošku godinu, a tako se rad nastavlja i 
pedagoške godine 2022./2023. 

Uvijek propitujemo: Je li okruženje poticajno za 
svako dijete (u žargonu „obujemo dječje cipele“), 
Poznajemo li svako dijete?, Čujemo li ga?, Brinemo 
li o njegovim potrebama?, Puštamo li ih da lete? 

Temeljitim praćenjem i analizom podržale smo 
interes djece za istraživanjem. Tako je nastao projekt 
„Beba.“ Nakon putovanja jednog djeteta nastao je 
projekt „Egipat.“ 

Suradnja s roditeljima ostvarena je kroz kaza-
lišnu predstavu „Tri snjegovića“ u organizaciji Pun-
tarske glumačke družine TMT. 

Ukidanjem epidemioloških mjera, nakon dužeg 
vremena, imali smo veselu igraonicu. Vrijedne ruke 
djece, mama i odgojiteljica pripremile su pizzu i ko-
lač. Važna događanja u razvoju djece dokumenti-
ramo foto/videom zapisom. Iste roditeljima prezen-
tiramo u Viber grupi ili na roditeljskom sastanku. 

 
Odgojiteljice: Marija Orlić i Željka Šimunić 
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ODGOJNO-OBRAZOVNA SKUPINA BUBAMARE 
Popuštanjem epidemioloških mjera, pred sam 

blagdan Uskrsa, djecu iz skupine Bubamare ugostili 
su djelatnici hotela Kanajt na poticaj roditelja iz 
naše skupine. U prostoru restorana djeca su oslikala 
pisanice prehrambenim bojama te ih ukrasila na-
ljepnicama. Oslikane pisanice krasile su prostor res-
torana. Posjet je bio obogaćen i boravkom u prirodi 
koja krasi okoliš hotela.  

Proljetni mjeseci, travanj i svibanj, bili su obilje-
ženi realizacijom projekta uređenja vrta ispred glav-
nog ulaza u skupinu Bubamare. Djeca i odgojiteljice, 
vrijedno su počupala svo dotadašnje raslinje. Rodi-
telji su se rado odazvali na suradnju u tome projektu 
te su prostor vrta obogatili sadnicama raznolikog 
cvijeća, sadnicom masline te raznim vrtnim deko-
racijama od kojih su neke samostalno izradili. Djeca 
svakodnevno rado brinu o održavanju vrta čupa-
njem trave, zalijevanjem te okopavanjem.   

 
Odgojiteljice: Sarafina Zeko  

i Katarina Sindičić 
 
 

ODGOJNO-OBRAZOVNA SKUPINA PČELICE 
Skupina „Pčelice“ ove godine posebno želi istak-

nuti suradnju s roditeljima u osmišljavanju i izradi 
„Božićne skulpture“ – broda s jedrom u obliku jelke 
koju su krasile ribice izrađene od drveta, a oslikala 
su ih djeca. Naša skulptura izložena u sklopu “Zim-
skog grada“, na Trgu zahvalnosti, zapažena je od 
strane glasača, a nagradnu vožnju brodom iskoristili 
smo u lipnju 2022. za završno druženje s djecom i 
roditeljima na otočiću Košljunu te oproštaj od djece 
koja su ove jeseni krenula u školu.  

Eko akcije omiljene su aktivnosti u našem vrtiću 
te od najranije dobi razvijamo ekološku svijest kod 
djece, a ove nam je godine u tome pomogla i „naša 
mama“ Vedrana (djelatnica Općine Punat) koja nas 
je posjetila povodom Dana planete Zemlje. 

U projekt Caritasa Biskupije Krk „72 sata bez 
kompromisa“ u kojem mladi volonteri daruju svoje 
vrijeme za dobrobit zajednice, uključili smo se i mi 
odgojitelji kako bi zajedno doprinijeli uređenju oko-
liša našeg vrtića. Zajedničkim trudom i akcijom od-
stranjivanja osušenih i preraslih grmova, preobrazili 
smo vanjsko okruženje u kojem živimo kako bi se 
naša djeca mogla igrati u ljepšem i sigurnijem dvo-
rištu. 

 
Odgojiteljice: Smiljana Barši   

i Rozana Radolović  
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Godišnjim planom i programom rada nastojali 
smo obuhvatiti kalendarsku godinu s izmjenom 

godišnjih doba, ali i liturgijsku, pripremajući se i 
slaveći blagdane. 

 Pedagoški proces obogaćen je obilježavanjem 
Godine obitelji što su odgojitelji iskoristili kao dobar 
poticaj za rad s djecom i razvijanjem povezanosti s 
roditeljima. Našim smo roditeljima pokušali kroz 
prikaz Papine pobudnice „Amoris letitia“ na oglasnoj 
ploči približiti brigu Crkve i veliku Božju ljubav za 
obitelji.  

Kako bi se kvalitetnije posvetili svakodnevnim 
aktivnostima koje potiču djetetov razvoj i vode od-
gojno obrazovni proces, najvažnija je dobra adap-

tacija djece na novu okolinu te izgradnja povjerenja 
između odgojitelja i djeteta, odnosno roditelja. U 
praksi je vidljivo da je najčešće teža prilagodba uko-
liko se roditelje ne pripremi na kratke rastanke i 
detaljno upozna s dnevnim ritmom, s brigom odgo-
jitelja da djetetu pristupa individualno, pomaže mu 
u postepenom i svakodnevnom prilagođavaju ras-
poredu aktivnosti, igre, odmora, obroka…  

Posebna zadaća protekle pedagoške godine bila 
je „Razvoj likovne kreativnosti motivirane stvara-
lačkim okruženjem“. Odgojiteljice u Puntu radile 
su na temama „Art terapija“ i „Neoblikovani mate-
rijali i likovnost djece rane predškolske dobi“. 
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U našim aktivnostima koristili smo različite li-
kovne tehnike, različite vrste poticajnog materijala 
za eksperimentiranje i doživljavanje različitih iskus-
tava, s ciljem poticanja kreativnog i spoznajnog ra-
zvoja djeteta. Likovni kutić obogaćen je pločom za 
crtanje i ljuljačkom korištenom za art terapiju. 

Znanstvena istraživanja dokazuju vrijednost bav-
ljenja likovnim aktivnostima u ranoj dobi u kon-
tekstu poboljšavanja više aspekata spoznaje kao što 
su, između ostaloga, pozitivan utjecaj na razvoj i 
jačanje koncentracije, pažnje i divergentnog mišlje-
nja te razvoj emocionalne pismenosti. 

Danas se kao jedan od najvećih i najvažnijih iza-

zova pred djecu, roditelje i odgajatelje postavlja 
nužnost razvijanja emocionalne inteligencije i emo-
cionalne pismenosti kao temelja socijalnim i kogni-
tivnim sposobnostima i ostalim prosocijalnim vješ-
tinama i jačanju pozitivne slike o sebi, čemu art 
terapija može dati veliki doprinos.  

Različite likovne tehnike u sebi mogu uključivati 
i korištenje pedagoško neoblikovanog materijala, 
koji potiče razvoj mašte. Tijekom igre tim materija-
lima djeca mogu otkrivati svijet oko sebe na druga-
čiji način. Isto tako od pedagoškog neoblikovanog 
materijala izrađujemo i didaktička sredstva i igračke 
za rad s djecom. U većini slučajeva to je zajednički 
rad djece i odraslih.  

Praktična primjena provedena je kroz igru i iz-
radu igračaka i uređivanjem prostora neoblikovanim 
materijalima kroz cijelu godinu. 

Također smo tijekom godine nastojali poboljšati 
materijalne uvjete rada, obojena je sjenica na dvo-
rištu i promijenjen joj je krov. Oslikani su stolovi i 
stolice na dvorištu te pod u sobi dnevnog boravka.  

Kao i prethodne dvije godine, nastavilo se s pro-
vođenjem mjera zaštite od zaraze COVID -19. Sa 
slabljenjem zaraznosti i simptoma bolesti, te ubla-
žavanjem epidemioloških mjera, uključili smo rodi-
telje u aktivnosti s djecom. Posjetili su nas neki ro-
ditelji s instrumentima, imali smo roditeljski 
sastanak i zajednički izlet na otočić Košljun za oproš-
taj s „diplomiranim jasličarima“. 

Blagdan svete Male Terezije – Dan vrtića, prilika 
je upoznavanja života svetosti „Male“ zaštitnice. Ta-
kođer i svetosti njezinih roditelja, koji su od crkve 
kao bračni par proglašeni svetima, a zatim zaštitni-
cima obitelji. Zahvaljujemo svim našim nekadašnjim 
vrtićancima koji su se okupili kako bi s nama moli-
tvom i pjesmom proslaviti blagdan. Zahvaljujemo i 
našem župniku, koji već drugu godinu o blagdanu 
svete Male Terezije djeci na pristupačan način pri-
kazuje njezin mali put svetosti.  

Obzirom da idemo u susret jubileju 150. godiš-
njice rođenja svete Male Terezije, tijekom naredne 
godine nastojat ćemo je bolje upoznati i nasljedo-
vati.  

„Samo je jedno bezuvjetno potrebno: velika, jaka 
i vjerna ljubav, s kojom se ispunjavaju svakodnevne 
dužnosti, sasvim svejedno gdje smo postavljeni: je-
smo li u školi ili na radnom mjestu, kod kuhinjskog 
lonca ili u staji, služimo li bolesnicima ili sami ležimo 
bolesni.“ Sv. Mala Terezija 

 
Odgojiteljice: Narcisa Modrušan  

i s. Marija Barbara Šprajc
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Nakon dvije školske godine obilježene pan-
demijom koja nas je ograničavala u svakod-
nevnom radu, konačno smo dočekali jednu 

koja je bila blaža prema nama. Istina, u dva su 
kratka perioda učenici viših razreda pratili nastavu 
na daljinu, no ukupno gledajući vratili smo se poz-
natim školskim okolnostima.  

Protekla školska godina bila je obilježena pro-
jektom Volim Hrvatsku. Svaki je razred, na sebi pri-
mjeren, način obradio jednu hrvatsku regiju  pa 
smo u skladu s time obilježili i Dane kruha i zahval-
nosti za plodove zemlje. Učenici su sa svojim obite-
ljima pripremali tradicionalnu hranu izabrane regije 
te smo tako upoznali neke nove običaje i okuse. 

U došašće smo zakoračili posjetom sv. Nikole, a 
nastavili projektom Priča po priča, zajedno do Bo-

žića u sklopu kojeg su učenici i učitelji svakog jutra 
u 7.50h preko razglasa čitali božićne priče. U su-
radnji s Puntarskim užancama učenici su izradili 
ukrase u obliku brodica kojima je ukrašen bor na 
rivi i božićne skulpture koje su krasile park. 

Mesopust smo obilježili okupljanjem učenika vi-
ših razreda u školskoj blagovaonici gdje su, uz po-
moć nekolicine svojih učiteljica, radili šurlice za ci-
jelu školu. Teta Željka je skuhala gulaš i marenda je 
bila odlična uvertira u feštu s pjesmom uz harmo-
niku i ples po cijeloj školi.  

Školsku godinu smo zaokružili projektnim da-
nom na kojem su razredi prezentirali regije koje su 
proučavali.  

Osim navedenog održani su brojni mali projekti 
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u pojedinim razredima i u sklopu određenih pred-
meta. 

Učenici su bili posebno uspješni na natjecanju iz 
informatike Dabar na kojem su Ema Butković i Dino 
Nešić bili među najboljima u Hrvatskoj, kao i naši 
robotičari koji su sudjelovali u Croatian Makers ligi 
i Robotrci na prstenac. 

Konačno smo uspjeli izaći iz škole i sudjelovati 
na terenskim nastavama. Tako su šestaši bili u 
sklopu Prirode u Gorskom kotaru, petaši u Rijeci, 
osmaši u Vukovaru i na ekskurziji u Dalmaciji, a 
sedmaši na svom robinzonskom posjetu Plavniku. 
Povodom Dana škole otišli smo na zajednički izlet 
u Istru. 

Dva su velika projekta estetski i kvalitativno vid-
ljiva i dalje u školi. Sedmaši su s razrednicom So-
njom Rode Mrakovčić u sklopu treninga životnih 
vještina i uz financijsku i kreativnu pomoć Puntar-
skih užanci ispisali motivacijske poruke na stubištu, 
izradili izložbeni pano od špage na vrhu stubišta i 
izvjesili šalabahtere za pomoć pri učenju na katu. 
Učiteljice Martina Jurjević i Martina Butković kan-
didirale su školu na natječaju Marine Punat. Knjiž-
nica je opremljena s preko 200 naslova nelektirne 
građe za sve uzraste i stotinjak stripova koji su za-
četak stripoteke u posebnom dijelu knjižnice. Osim 
toga, kupljene su vreće za sjedenje kako bi učeni-
cima prostor bio što ugodniji, kao i novo stolno ra-
čunalo. 

Ovim putem se još jednom zahvaljujemo Općini 

Punat na financijskoj podršci uz pomoć koje smo 
kupili klupe i stolice za jednu učionicu, ormare, 
pluto ploče i nove police za knjižnicu. 

Potaknuti prošlogodišnjim aktivnostima u novu 
smo školsku godinu zakoračili s još većim planovima 
o čemu ćemo vas kao i do sada redovito informirati 
na našoj školskoj web stranici i na našem novootvo-
renom Instagram profilu na kojem nas slobodno za-
pratite! 

 
Martina Jurjević, voditeljica škole 
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U ŠKOLSKOJ GODINI 2021./22. 
U četvrtak,  9. lipnja 2022.,  krčki su srednjo-

školci,  zajedno sa svojim nastavnicima te brojnim 
gostima i uzvanicima koji su ih pohodili, proslavili 
Dan Srednje škole Hrvatski kralj Zvonimir. 

U maloj sportskoj dvorani održan je svečani pro-
gram - prigoda da se nastavnici i učenici prisjete 
svega što se događalo unutar škole u školskoj godini 
2021./22. koja je već godinama jedna od ponajboljih 
srednjoškolskih ustanova u Primorsko-goranskoj žu-
paniji.  Obilježavanje Dana Škole, bila je prigoda 
obilježiti sve što su zajednički činili, na čemu su ra-
dili i što su postizali krčki srednjoškolci i njihovi 
nastavnici, kako u okrilju redovnih nastavnih pro-
grama, tako i onih izvannastavnih aktivnosti i pro-
jekata dio kojih škola provodi u okvirima brojnih 
EU programa. 

Glazbenim i scenskim izvedbama učenika, sve-
čani program bio je prilika da se javnosti predstavi 
novo izdanje godišnjaka škole – zanimljivog, sadr-
žajnog i bogato opremljenog izdanja čijim se objav-
ljivanjem u Školi zaključuje svaka školska godina, a 
s njom i od zaborava “otkidaju” svi učenici, događaji 
i postignuća srednjoškolaca dio kojih je sad već na 
izlazu iz svoje škole, odnosno u postupku polaganja 
državne mature. 

Osim za podsjećanje na sve ono što se u školi u 
proteklom jednogodišnjem periodu događalo, Dan 
Škole bio je prigoda i za ukazivanje na postignuća 
učenika i učenica koji su postigli zapažene rezultate 
na državnim natjecanjima. Učenicima i njihovim 
mentorima uručene su vrijedne nagrade, uz ostalo 
i novčane kojima su najuspješnije, svatko sa svog 

područja, u ovoj prilici dodatno nagradili i otočni 
lokalni čelnici. 

Maturant gimnazije, Antonio Jurešić iz Krka pos-
tao je državnim matematičarskim viceprvakom, s 
rezultatom u kojem ga je tek bod dijelio od naslova 
najboljeg mladog matematičara u zemlji. Antonija 
Jurešića, koji je tim rezultatom zaslužio pravo iz-
ravnog upisa na željeni fakultet, ali i njegova mlađeg 
kolegu, učenika 2. razreda gimnazije Mateja Bana 
koji je na istom natjecanju bio deseti, kao i njihovog 
mentora prof. Hrvoja Karabaića, nagradio je grado-
načelnik Darijo Vasilić. 

Državnu viceprvakinju krčka škola imala je ove 
godine i na natjecanju u talijanskom jeziku gdje je 
drugo mjesto, pod mentorstvom prof. Zvjezdane 
Karabaić, osvojila Tajana Čorapović.  

Nagrade i priznanja za uspjehe na državnim na-
tjecanjima i smotrama pripala su još i Leonu Bajčiću 
za rezultate u sportskom ribolovu te Leonu Brautu 
koji je svoj otok i školu promicao kroz jedriličarske 
uspjehe. Maturantica Daria Trinajstić nagrađena je 
pak za uspjeh ostvaren na 9. Državnoj smotri hr-
vatskog školskog filma, i to za filmski rad kojeg je 
kreirala uz mentorstvo prof. Gordije Marijan i prof. 
Andreje Dunato. 

Učenica 4. razreda gimnazije, Lucija Kvasić na-
građena je za sudjelovanje na državnoj razini na-
tjecanja Europa u školi. Nagrade su zaslužile i su-
dionice Vjeronaučne olimpijade Ana-Marija Sarić, 
Marina Cvelić, Anabel Pavlović i učenik Matej Žužić, 
kao i njihovi mentori Slava Petrinović te Zvonimir 
Seršić. 

Za sudjelovanje u kvizu znanja i kreativnosti 
Mreža čitanja nagrađeni su: Nadine Bikić, Bruno 
Brnjaković, David Kosić, Ivona Polonijo (2.HTT), 
Oriana Međimorec (3.G) i Isabella Međimorec 
(1.HTT), Lucija Depikolozvane (3.HTT), Božana 
Krajnović i Lana Jakobović (3.E), zajedno s mento-
ricama Darijom Papa i Mirjanom Komadina Mergl. 
Učenici: Adrian Polonijo (1.G), Stjepan Žužić (2.GA) 
i Deni Renko nagrađeni su za sudjelovanje u natje-
canju o poznavanju Hrvatskog sabora za učenike 
srednjih škola. 

Nastavničko vijeće i Grad Krk nagradili su i gim-
nazijalce Doru Božić, Luciju Kvasić, Leu Sintić, Frana 
Marijana, Josipa Mrakovčića i Karla Srdoča (učenika 
generacije gimnazijskog programa) za postignut od-
ličan uspjeh u svim godinama srednjoškolskog obra-
zovanja, a isto su zaslužile i ekonomistice Ajdina 
Burzić i Korina Čaljkušić (učenica generacije eko-
nomske škole), hotelijersko-turističke tehničarke 
Nika Matković i Tajana Čorapović (učenica genera-
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cije hotelijersko-turističke škole), najuspješnija uče-
nica ugostiteljskog smjera Michaela Marić te naj-
uspješniji strojar, budući automehaničar, Tony Hor-
vat. 

 
NA POČETKU NOVE  
ŠKOLSKE GODINE 2022./23. 

Gordija Marijan nova ravnateljica krčke Srednje 
škole  

U novu školsku godinu ušli smo i s novom rav-
nateljicom. Prof. Gordija Marijan u okviru novopo-
vjerene joj dužnosti koju je ocijenila kao zahtjevnu, 
dinamičnu, odgovornu, ali i kreativnu, ističe zado-
voljstvo tijekom i rezultatima upisa nove generacije 
srednjoškolaca, kao i njihovim interesom za obra-
zovnim programima koje škola nudi te progovara o 
planovima, željama i viziji za budućnost škole. 

“Primarno će mi biti razvijati, unaprjeđivati i 
njegovati ravnopravnost, toleranciju, međusobno 
poštovanje, razumijevanje i zalaganje za opće dobro 
među svim dionicima ovog našeg kolektiva, rekla 
bih »srca našeg otoka« koje odavno čini važnu sas-
tavnicu obrazovne, ali i društvene svakodnevice 
otoka Krka. Dobrobit svih naših učenika, ali i kolega 
nastavnika bit će i ostati u središtu mog rada, jed-
nako kao što će mi u fokusu biti i brojni konkretni 
projekti i programi, ali i iskoraci u smislu uređenja 
i opremanja ove škole.” 

  
RUKSAK (PUN) KULTURE  
- PREDSTAVA “STRANAC”  

U utorak, 20. rujna 2022., 6. i 7. školski sat u 
maloj je sportskoj dvorani održana predstava “Stra-
nac” inspirirana istoimenim romanom Alberta Ca-
musa. Dupkom punu dvoranu u kojoj se tražila sto-
lica više (a i mjesto na parketu u prvom redu), 
ispunili su učenici 4.G, 4.E, 4T, i 3T. razreda sa svo-
jim nastavnicima. 

Predstava “Stranac” organizirana je u sklopu pro-

grama Ruksak (pun) kulture, jedinstvenog kulturno-
edukativnog programa pokrenutog na državnoj ra-
zini od strane Ministarstva kulture Republike Hr-
vatske i Ministarstva znanosti, obrazovanja i sporta 
kao dopunski programa potpore kurikulumu u sred-
njim školama. Predstavu je izvela kolaborativna iz-
vedbena skupina BADco. iz Zagreba. 

Ova moderna i zanimljiva interpretacija Stranca, 
kroz izgovorenu riječ, pokrete, igru svjetla i sjena, 
našim je učenicima približila sadržaj i problematiku 
ovog remek-djela, a kroz predavanje koje je pre-
thodilo predstavi i raspravu nakon same predstave, 
nadamo se, senzibilizirala učenike za područje 
umjetnosti i kulture i doprinijela razvijanju njihove 
estetske kulture. 

 

BUDUĆNOST EUROPE:  
EUROPSKA GODINA MLADIH  

Srednja škola Hrvatski kralj Zvonimir sudjeluje 
u projektu “Budućnost Europe: Europska godina 
mladih”. Europska godina mladih ima četiri opća 
cilja: obnova pozitivne perspektive za mlade, osna-
živanje i podrška mladima, informiranost o moguć-
nostima koje su im dostupne i usmjeravanje politike 
prema mladima u svim relevantnim područjima po-
litike Unije. Na završnom susretu sudionika u pro-
jektu koji je održan od 23. do 25. rujna 2022. u No-
vigradu, učenici iz Petrinje, Vukovara, Krka, 
Čakovca, Velike Gorice, Splita, Slavonskog Broda, 
Konjščine, Pule i Vele Luke su izložili teme kojima 
su se bavili zadnjih mjeseci. U fokusu su bila pitanja 
poput stambenog zbrinjavanja, nezaposlenosti mla-
dih, zelenih politika, političke participacije te kul-
turnih i sportskih aktivnosti. 

Trodnevni susret na kojem su sudjelovale naše 
predstavnice Katarina Lesica, Paula Jurešić i njihova 
mentorica Gordija Marijan, započeo je predstavlja-
njem deset najboljih Škola ambasadora Europskog 
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parlamenta u Hrvatskoj. Uslijedili su paneli tijekom 
kojih su predstavnici škola petominutnim govorima 
predstavili svoje prijedloge rješenja, a o svim pro-
blemima i prijedlozima raspravljali su sa zastupni-
kom u Europskom parlamentu Predragom Fredom 
Matićem i stručnjacima iz područja za mlade. Mlada 
ambasadorica Katarina je predstavila problem sta-
novanja mladih na Krku i u Hrvatskoj. Svaka škola 
je obradila zadanu temu, a zaključci će biti objedi-
njeni u jedinstvenoj brošuri te dostavljeni na sve 
relevantne adrese političkih institucija Europske 
unije i Hrvatske. 

 

ŠESTA GENERACIJA AMBASADORICA  
I AMBASADORA EUROPSKOG PARLAMENTA  

Srednja škola Hrvatski kralj Zvonimir obnovila 
je status Škole ambasador Europskog parlamenta.  
Učenici uključeni u program stekli su status amba-
sadora juniora za 2021./2022. godinu, a mentorica 
Gordija Marijan status ambasadorice Europskog par-
lamenta. Diplome je učenicima uručila ravnateljica 
Gordija Marijan. 

S ponosom ističemo da su Srednja škola Hrvatski 
kralj Zvonimir i Gimnazija Vukovar najuspješnije 
škole u Republici Hrvatskoj u provedbi programa 
Škola ambasador Europskog parlamenta. Krčki uče-
nici i učenici iz Vukovara pohađaju zajedničku EU-
čionicu koju vode profesorice Marijan i Vinković. 

Čak tridesetero naših vrijednih i angažiranih uče-
nica i učenika je steklo status ambasadora juniora, 
a mentorica Gordija Marijan obnovila status amba-
sadora seniora Europskog parlamenta. 

Učenici ambasadori iz Punta; Leonarda Burigo, 
Lucija Derenčinović, Nicole Toffolon, Ana Marija 
Žic 

 
SVJETSKI DAN UČITELJA  
– NAGRAĐENE PROFESORICE SREDNJE 
ŠKOLE HRVATSKI KRALJ ZVONIMIR, KRK  

S ponosom javljamo da je krčka srednja škola i 
ove godine na popisu najuspješnijih, zahvaljujući 
dvjema našim radnicama. 

Ministarstvo znanosti i obrazovanja na Svjetski 
dan učitelja nagrađuje najbolje odgojno-obrazovne 
djelatnike. Riječ je o nagradi koja se dodjeljuje pos-
ljednjih nekoliko godina, temeljem Pravilnika o na-
građivanju učitelja, nastavnika, stručnih suradnika 
i ravnatelja u osnovnim i srednjim školama te uče-
ničkim domovima, a u novom je krugu povjerenstvo 
odabralo 513 najuspješnijih u školskoj godini 
2021./2022.   

Gordija Marijan se nagrađuje za izniman dopri-
nos struci u sljedećim kategorijama Pravilnika o na-
građivanju odgojno-obrazovnih radnika: mentorstvo 
učenicima, održana predavanja, radionice i eduka-
cije, rad u stručnim vijećima, objavljivanje stručnih 
članaka, nastavnih materijala i obrazovnih sadržaja, 
rad na projektima te na unaprjeđenju rada škole. 

Ana Pasarić se nagrađuje zbog održanih preda-
vanja na međunarodnoj razini, rada u strukovnim 
udrugama, vođenja/koordiniranja međunarodnog 
projekta i uređivanja mrežne stranice sa sadržajima 
projekata Erasmus+ programa. 
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Svjetski dan učitelja – nagrađene profesorice Srednje 
škole Hrvatski kralj Zvonimir, Krk 



OBILJEŽAVANJE 101. ROĐENDANA ŠKOLE 
Naša Škola je 12. listopada 2022. navršila 101 

godinu. Rođendan smo proslavili svečanim okup-
ljanjem svih djelatnika škole, a odazvali su se i 
brojni bivši djelatnici, naši dragi i počasni gosti. 

Ravnateljica Gordija Marijan je u rođendanskom 
govoru naglasila da je tajna dugovječnosti stogo-
dišnjaka ta da nikada ne prestaju učiti te da se is-
kreno, poput djece, raduju svakom novom danu kao 
izazovnoj avanturi. 

 

OBILJEŽAVANJE 35 GODINA ERASMUSA  
U NAŠOJ ŠKOLI 

Naša Erasmus priča započela je 2014. godine. 
Do danas je uspješno provedeno ukupno 178 mo-
bilnosti učenika i 80 mobilnosti nastavnika.  

35 godina Erasmusa - iskustva učenika Srednje 
škole Hrvatski kralj 
Zvonimir: https://youtu.be/IHG5tP6AnUo 

35 godina Erasmusa - iskustva nastavnika Sred-
nje škole Hrvatski kralj 
Zvonimir: https://youtu.be/FAGjhUXNzFE 

 
INNOPLASTIC - AKCIJA ČIŠĆENJA PLAŽA  

I ove su se godine učenici i nastavnici krčke 
Srednje škole Hrvatski kralj Zvonimir uključili u or-
ganiziranu akciju čišćenja teško pristupačnih plaža. 
U petak, 14. listopada 2022., održana je jednod-
nevna akcija čišćenja krčkih divljih plaža  u okviru 
projekta InNoPlastic u suradnji s krčkim komunal-
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nim društvom Ponikve eko otok Krk Ponikve 
Krk i MareMundi. 

U akciji koja je sad već postala tradicionalnom, i 
ovoga je puta sudjelovala velika ekspedicija otočnih 
čistača volontera, a prof. Dragan Škoro koji je i tije-
kom prve ovogodišnje terenske ekoakcije pratio 
krčke srednjoškolce, nije propustio naglasiti kako 
je u hvalevrijednoj ekološkoj praksi jednako vrijedna 
i važna i njena edukativna komponenta. 

 
NAŠI UČENICI U VOLONTERSKOM PROJEKTU 
“72 SATA BEZ KOMPROMISA”  

Učenici naše škole pokazali su svoja velika ple-
menita srca i uključili se u volonterski projekt  “72 
sata bez kompromisa”. Na otoku Krku održava se 
treću godinu za redom, a ustanova odgovorna za 
organizaciju projekta je Caritas Biskupije Krk sa svo-
jim volonterima. Ove godine projekt se odvijao od 
13. do 16. listopada pod sloganom „Probudi se“. 

 „Budi svjestan onoga što jesi, okreni se oko sebe, 
pogledaj svijet u kojem živiš. Vidjet ćeš drugu stranu 
svijeta. Zato se treba probuditi. Gledajte očima i sr-
cem“, poručio je mladim volonterima, u četvrtak, 
13. listopada 2022., u krčkoj katedrali, biskup Ivica 
Petanjak, na misi otvaranja volonterskog projekta 
„72 sata bez kompromisa“. Volonteri su tom prigo-
dom saznali akcije u kojima će volontirati i dobili 
zelene volonterske majice - simbol projekta. 

Na otoku Krku organizirano je 15-ak volonterskih 
akcija te je okupljeno 60-ak mladih volontera iz ci-
jele biskupije. Naši bivši i sadašnji učenici, volontirali 
su 72 sata u Centru za rehabilitaciju, staračkom 
domu i ekološkoj akciji. 

 

OBILJEŽILI SMO: DAN KRAVATE  
Učenici Srednje škole Hrvatski kralj Zvonimir 

povodom Dana kravate izradili su originalnu kra-
vatu sastavljenu od različitih komadića platna spo-
jenih u cjelinu. Svaki komadić predstavlja jednog 
učenika ili razred, a cijela kravata prezentira čitavu 
Školu. Njome su kreativni srednjoškolci željeli is-
taknuti vrijednost zajedništva u različitosti. 

Kravata duga 20 metara, koju su učenici i nas-
tavnici napravili prije deset godina, postavljena je i 
ove godine pred školskom zgradom kako bi se dos-
tojno obilježio 18. listopad – Dan kravate u Hrvat-
skoj i svijetu. Svečano obilježavanje Dana kravate 
Škola provodi od 2008. godine, kada je Hrvatski 
sabor jednoglasnom odlukom zastupnika dan 18. 
listopada proglasio Danom kravate u Republici Hr-
vatskoj. Učenici su danas stigli u Školu s kravatom 
na sebi, a pohvalan je entuzijazam učenika 1. gim-
nazijskog razreda koji su se u velikom broju odazvali 
pozivu i na taj način simbolično pridružili školskoj 
zajednici. 
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DOBROVOLJNO DARIVANJE KRVI 
 
Održano 6 akcija dobrovoljnog darivanja krvi na 

kojima su prikupljene 382 doze krvi. Tijekom nave-
denih akcija dobili smo 32 nova darivatelja, što nas 
jako veseli. 

24.05.2022. za 100 
puta darovanu krv od-
lazak kod Predsjednika 
Republike Zorana Mila-
novića (Josip Odobašić, 
Emil Karabaić i Nikola 
Pavan), gdje je Pred-
sjednik Republike Zo-
ran Milanović na svečanosti u Uredu predsjednika 
uručio odlikovanja Red Danice hrvatske s likom Ka-
tarine Zrinske 

24.09.2022. Susret darivatelja krvi, KAČJAK 
24.10.2022. Podjela priznanja jubilarnim dari-

vateljima krvi  23 jubilarna  
5 darivanja (1 žena) 
10 darivanja (5 muških osoba) 
20 darivanja (5 muških osoba) 
30 darivanja (4 muške osobe)- Aleksandar Djor-

djević 
40 darivanja (2 muške osobe) 
50 darivanja (4 muške osobe) 
75 darivanja (2 muške osobe) 
Prigodno darivanje darivatelja Zlatka Sindičića 

(dana 05.10.2022. darovao krv 100 puta 
25.10.2022. Sastanak članova 100 kapi 

- uručena majica novom članu Kluba 100 kapi 
(Zlatko Sindičić -10.član) 

- izbor novog Predsjednika Kluba na mandat od 
2 godine (Zdravko Petrić) 

 
 POGODNOSTI ZA DARIVATELJE KRVI 

- POPUSTI na benzinskim postajama „ ADRIA 
OIL „ 

- POPUST  kod OPTIKA MAJNARIĆ 
- POPUST EUROHERC OSIGURANJE 
- TEČAJ PRVE POMOĆI ZA VOZAČE 
 (Auto škole  MIXAGE i DIVIZ) – 14 tečaja prve 

pomoći 
- TEČAJ PRVE POMOĆI RADNICIMA NA RAD-

NOM MJESTU I UPOTREBA AVD-a 
- održano 9 tečaja 
 

EDUKACIJE 
Radionice na temu PRIPREMA ZA IZVENREDNE 

SITUACIJE - POTRES 
Hrvatski Crveni Križ ima važnu ulogu i odgovor-
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nost kako u pripremi građanstva tako i u pripremi 
djece za djelovanje u izvanrednim situacijama. 

Bez obzira na uzrok , izvanredne situacije ugro-
žavaju ljudska i materijalna dobra, stoga se potrebno 
za njih maksimalno pripremiti u svrhu očuvanja 
ljudskih života i smanjenja štetnih posljedica. 

Dana 27.01.2022., 22.03.2022. godine volon-
terka Gradskog društva Crvenog križa Krk, Katarina 
Kraljić, održala je radionicu na temu PRIPREMA ZA 
IZVANREDNE SITUACIJE - POTRES za djecu pred-
školskog uzrasta DV”Katarina Frankopan” Područni 
vrtić Malinska. 

Kroz grupni, individualni rad, rasprave i prak-
tične izvedbe djeca su naučila procijeniti, prepoznati 
i izabrati koja su sigurna mjesta u vrtiću, zatvore-
nom prostoru, sigurna mjesta na otvorenom pros-
toru, identificirati koje su moguće prepreke do do-
laska na sigurno mjesto, ali i o sigurnom položaju u 
slučaju potresa. 

Kroz individualni rad i rasprave  prepoznali su 
postojanje različitih osjećaja koji se mogu javiti ti-
jekom i nakon potresa i kako se s njima nositi. 

Također su upoznali sadržaj kompleta za izvan-
redne situacije.  

Djeca su bila oduševljena naučenim, a za svoje 
sudjelovanje u stjecanju znanja, vještina u ovoj ra-
dionici uručene su im pohvalnice. 

Zahvaljujemo se na suradnji osoblju DV “Katarina 
Frankopan“ Krk i Područnom vrtiću Malinska. 

Veselimo se radionicama u ostalim krčkim vrti-
ćima. 

 
EDUKACIJA PRUŽANJA PRVE POMOĆI ZA  
DJELATNIKE U PROGRAMU „POMOĆ U KUĆI‘’ 

 
OSTALO 
- Marko Bogović osiguranje biciklijade u Krku 

od 12- 15 sati (saniranje nekoliko ozljeda). 
- 02.03.2022. podjela dekica u sklopu projekta „ 

Priča o zmajčeku „suradnja GDCK Krk i Centra za 
soc. skrb, patronažnih sestara. 

- Gradsko društvo Crvenog križa Krk u suradnji 
s patronažnom sestrom Ružicom Mohorić dostavilo 
je dekicu Priča o zmajčeku čija je svrha ne samo 
umatanje i utopljavanje beba već kroz 5 infografika 
(pravilno dojenje,prematanje,podizanje, oblačenje 
i spavanja )  i  pomoć mladim majkama u pružanju 
pravilne brige i njegu za svoju dojenčad. Dekice su 
donacija u sklopu projekta „ Priča o zmajčeku „ La-
boratorija inovativnih ideja. 
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CRVENI KRIŽ U PLAVOM OKVIRU 
- 14.05.2022. u suradnji s PD „ OBZOVA „ čišće-

nje priobalja u Vozu 
- 08.10.2022. čišćenje priobalja u Općini Malin-

ska-Dubašnica 
- 10.05.2022. povodom Tjedna Crvenog križa 

donacija priručnika  ‘’Humanost od malih nogu’’ 
prema svim otočnim vrtićima DV Katarina Franko-
pan Krk. Kroz navedeni program omogućava se djeci 
rane i predškolske dobi stjecanje odgoja za humaniji, 
zdraviji i sigurniji život. 

-Marko Bogović – 23.-25.09. edukacija na temu 
Trgovanje ljudima 
 
KODOVI SIGURNOSTI NA VODI  

Društvo Crvenog križa Primorsko-goranske žu-
panije u suradnji sa Gradskim društvom Crvenog 
križa Krk odradilo je  od 07.03. do 11.03.2022. go-
dine 17 radionica ‘’Kodovi sigurnosti na vodi’’ u 7 
osnovnih škola na otoku Krku na kojima je sudjelo-
valo 297 djece 3. i 4. razreda.  

Radionice su vodili Regionalni koordinator 
Službe spašavanja na vodi i ekološke zaštite pri-
obalja Ivan Uravić, predsjednica Spasilačkog kluba 
Poseidon Nensi Jakobović i članica spasilačkog kluba 
Sara Calderara.   

Cilj prevencija nesreća vezanih uz vodu, namije-
njeno učenicima nižih razreda osnovnih škola. 

OBUKA NEPLIVAČA od 04.07.-15.07.2022. go-
dine 

Program  „Obuka neplivača“ namijenjena je vr-
tićkoj djeci predškolske i školske dobi. Obuka se 

provodila u : Gradu Krku, Općinama Omišalj, Ma-
linska - Dubašnica, Dobrinj , Punat i Baška. Istu je 
prošlo 118 mališana. 

Djeca se tijekom programa oslobađaju straha od 
vode, uče osnovama tehnike plivanja, vježbanja di-
sanja kod plivanja i to sve kroz igru. Program je vi-
šestruko koristan. Predstavlja osnovni preduvjet za 
učenje tehnika plivanja, a obuku neplivača čini br-
žom i učinkovitijom.  

Obuku provode profesori kineziologije koji imaju 
dugogodišnje iskustvo u radu s djecom. 

Tijekom provođenja obuke, od ponedjeljka do 
petka, djeca su osigurana od nezgoda - posljedica 
nesretnog slučaja.  

118 mališana je dobilo je majice ipotvrde da su 
uspješno savladali program. 

 
ZDRAVSTVENI PROGRAMI   

- 14.05.2022. preventivni pregled madeža, Dom 
zdravlja Krk od 10,00 – 17,30 sati 

- 08.10.2022. – preventivni pregled madeža 
- Edukacija za mlade roditelje „ Prvi korak do si-

gurnih ruku „ . 
 

RADIONICA O PRUŽANJU PRVE POMOĆI DJECI 
I DOJENČADI – KRK 

U sklopu projekta: „Prvi korak u sigurnim ru-
kama“ kojeg provode mladi volonteri Društva Cr-
venog Križa Primorsko – goranske županije, orga-
nizirala se radionica namijenjena roditeljima, 
budućim roditeljima i široj zainteresiranoj zajednici, 
a na temu pružanja prve pomoći djeci i dojenčadi. 
Radionica  se održala u suradnji s Gradskim druš-
tvom Crvenog križa Krk, 02.05.2022. godine u 
Domu zdravlja Krk u Krku, 

 
 

RAT U UKRAJINI 
- prvi raseljenici stanovnici iz Ukrajine prijavljeni 

03.03.2022. 
- Ukupno prijavljeno 66 obitelji.  
- Suradnja sa svim institucijama odlična, organi-

zirano prikupljanje humanitarne pomoći u Omišlju 
( Klub 60+ ), Općina Malinska- Dubašnica , pros-
torije DVD-a Krk ( članovi DVD-a Krk). 

- Gradonačelnik  Darijo Vasilić  ustupio skladišni 
prostor u bivšem prostoru GDCK Krk, na adresi 
Dr.Dinka Vitezića 1, u Krku. 

- Načelnik Općine Malinska-Dubašnica osigurao 
prostor za prikupljanje humanitarne pomoći u Bo-
govićima, Novo naselje 7.
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BrdSKo 
BiciKLiStiČKi KLuB 
MiraKuL 

 
2022. godina započela je radno i zabavno te je 

već za Novu godinu odrađena novogodišnja bicik-
listička avantura sa Youtube zvijezdom i jednim od 
najpoznatijih biciklista današnjice Ivo Jarićem gdje 
smo u dva dana napravili „bike and hike“ na Obzovu 
te odvozili staze Obzova spust, obronke brda između 
Obzove i Bratinaca te samu stazu Bratinac.  

Ove godine smo odlučili proširiti Mirakul ligu 
koju smo započeli prošle godine te smo počistili 
postojeći dio staze Bratinac i napravili nove staze 
na brdima iznad Batomlja, gdje smo i održali prvu 
utrku Mirakul lige 2022. pod nazivom Enduro 
BTMLJ.  Nakon uspješno odrađene prve utrke Mi-
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u d r u g e

70 godišnjaci - punat, 2022.
DRUGI RED - Dubravko Morožin, Toni Mrakovčić, Nedo Žic, Anka Ajdinovski, Nikola Karabaić, Jagoda Grgurić, 
Ljubica Mandić, Nada Grgurević, Branko Salvagno i Nela Justić 
PRVI RED - Nada Marković, Antica Porobić, Veselka Mesić, Anka Žic, Smiljana Toljanić, Izeta Kovač i Slavica 
Kremenić 
Kasnije su se pridružili: Mirjana Zec i Ivan Orlić  



rakul lige krenuli smo u natjecateljsku sezonu od-
laskom na utrku Enduraga koja se je održala kao 
dio „Kršne lige“ u Kanfanaru u Istri.  

Sljedeća utrka je bila utrka državnog prvenstva 
DH Salona u Solinu te ujedno i prva utrka poznatog 
Unior kupa (Slovenski kup) u kategoriji spust – 
downhill gdje je naš vozač Tin Culjević osvojio prvo 
mjesto i postao prvak u junior kategoriji državnog 
prvenstva Hrvatske, a svojim rezultatom je osvojio 
drugo mjesto u Unior kupu, dok je Edi Barbalić 
osvojio drugo mjesto u master kategoriji državnog 
prvenstva i Unior kupa.   

Nastavili smo sezonu kao partner Cycle Croatia 
prilikom organizacije Krk Bike Adrenaline Story 
2022 i organiziranjem druge utrke Mirakul lige na 
poznatoj stazi Vela draga u Puntu gdje smo za utrku 
trebali obnoviti, počistiti stazu i napraviti nove ele-
mente.  Po ljeti smo otišli na utrku slovenskog Unior 
kupa u kategoriji downhill – spustu Downhill Sori-
ška planina, održali natjecanje skokova u more Sea 
Jump 2022., gdje su na siguran način prikazani 
razni trikovi i akrobacije s biciklom.  

Također smo krajem ljeta napravili prvu školu 
brdskog biciklizma u Puntu gdje smo za potrebe 
održavanja škole obnovili i nadogradili poligon u 
šumici iznad Punta Debija koja su djeca iz Punta 
napravila. Jesenski dio sezone je započeo odlaskom 

na utrku Downhill Sljeme u Zagrebu na Sljemenu 
koja je ujedno bila i zadnja utrka Unior kupa gdje 
je Tin Culjević osvojio treće mjesto u junior (U19) 
kategoriji. Nakon Downhill Sljemena ponovno smo 
se vratili u Zagreb gdje smo vozili utrku u enduro 
kategoriji pod nazivom Enduro Zagreb 2022. te smo 
također sudjelovali na MTB Maratonu Krk ’n’ Roll 
2022. u sklopu osmog izdanja Baška Outdoor Festi-
vala 2022. 

Kroz nastavak sezone u planu nam je odlazak u 
Dugi rat/Omiš na državno prvenstvo Enduro Perun 
u enduro kategoriji  te održavanje treće utrke Mira-
kul lige Euduro Punat 2022 povodom dana Općine 
Punat, Andrinje za koje će biti potrebno urediti, ob-
noviti i nadograditi postojeće staze Runtele i Težački 
put iznad hotela Kanajt.  

Tokom ove godine proširili smo Mirakul ligu, 
postigli odlične rezultate na raznim utrkama, ob-
novili i napravili nove staze te pridobili nove članove 
u klub i ovim putem se želimo zahvaliti svim spon-
zorima, partnerima, prijateljima i sudionicima kluba 
bez kojih to ne bi bilo moguće.  

 
Hrvoje Marjanović 

predsjednik kluba BBK Mirakul  
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BoĆarSKi KLuB 
“punat” 

 

Aktivnosti Boćarskog kluba „Punat“ u prošlogo-
dišnjem razdoblju odvijala su se sukladno go-

dišnjem planu i programu rada. 
U lipnju je završena sezona Međuopćinske lige – 

Istok 2021/22 gdje je smo zauzeli 2. mjesto. Obzi-
rom da je prvoplasirana ekipa Boćarskog kluba 
„Draga“ odustala od mogućnosti natjecanja u višem 
rangu, Boćarski savez PGŽ ponudio nam je da se-
zonu 2022/23 nastavimo u 3. županijskoj ligi, no 
zbog neadekvatnog boćališta i nedovoljnog broja 
igrača nismo mogli prihvatiti tu priliku.  

Turnir povodom dana Općine – „Andrinja 2021“ 
zbog loših vremenskih prilika održali smo u Krku. 
Prvo mjesto osvojila je ekipa BK „Sv. Jelena“ iz 
Dramlja, 2. mjesto ekipa BK „Punat 1“, a 3. mjesto 

ekipa BK „Punat 2“. Najbolji koštadur bio je Mato 
Domijan (Sv. Jelena), a najbolji izbijač Darko But-
ković (Sv. Jelena). 

7. memorijalni turnir „Zvonko Nekić“ također se 
zbog loših vremenskih uvjeta odigrao u Krku. Po-
bjednička ekipa je bila BK „Krk“, 2. mjesto osvojila 
je ekipa BK „Punat 1“, a 3. mjesto BK Sv. Jelena. 
Najbolji koštadur i izbijač bio je Ivica Bajčić iz BK 
„Krk“.  

Sudjelovali smo na turnirima održanim u Omišlju 
– 2. mjesto, Selcu – 2. mjesto i Dragi Bašćanskoj – 
1. mjesto.   

Boćarski klub „Punat“ još se jednom zahvaljuje 
svim sponzorima, pojedincima i organizacijama koji 
pomažu naš rad, te poziva zainteresirane mještane, 
naročito mlade, da se pridruže u treninzima i radu 
kluba. 

 

športSKo 
riBoLoVno društVo 
arBun 

 

Za uspješno djelovanje Športskog ribolovnog 
društva Arbun i u ovoj godini pobrinuli su se iz-

vršni odbor, nadzorni odbor, tajnica i predsjednik. 
Uredno smo  izvršili sve obveze prema ministarstvu 
financija i našoj općini te smo stekli uvjete za fi-
nanciranje po predloženim programima za 2022. 
godinu. Prijavili smo dva programa: Takmičenja u 
sportskom ribolovu uz redovno poslovanje društva 
i Ribarski dan 2022. 
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Godišnja aktivnost društva 
započinje prodajom godišnjih i 
posebnih ribolovnih dozvola te 
članarine. Ove godine bilo je 
puno novih članova. Članovi 
su, osim naših mještana, stranci 
koji nabave dozvolu u našem 
društvu pa imamo Talijana, Ni-
jemaca, Austrijanaca i naravno 
Slovenaca, tako da nas ove go-
dine ima ukupno 178. Posebno 
nas veseli veliki broj djece os-
novnoškolskog uzrasta koji su 
postali članovi Arbuna. Oni su 
naša nova mladost pa smo za 
njih organizirali školu ribolova 
kako bi mogli sudjelovati na 
klupskom takmičenju, a nakon 
toga i na takmičenjima koje organizira savez. Svima 
koji su se uključili u školu ribolova nabavili smo ri-
bolovni pribor, štapove i mašinice i počeli sa uče-
njem u našim prostorijama, a čim su stekli osnovna 
znanja organizirali smo vježbanje na prostoru rive i 
starog kupališta. Naši mladi članovi stjecali su i prva 
takmičarska iskustva na Međuopćinskom prvenstvu 
za juniore u Crikvenici; Kupu sv, Apolinara u Ma-
linskoj te na Ribarskom danu u Puntu. 

I ove godine takmičari ŠRD Arbun postigli su li-
jepe rezultate pa idemo redom: 

Prvenstvo MOP u Crikvenici za juniore i iza se-
niore u Šilu; seniori 2. (drugo mjesto) ekipno; Žu-
panijsko prvenstvo u Rijeci za U21 i seniore, brod i 
obala: seniori 3. mjesto; U21 3. mjesto. Međužupa-

nijsko takmičenje u Rijeci seniori obala 
3. mjesto. Na Državnom prvenstvu se-
niori obala koje je održano od 21. do 23. 
listopada u Makarskoj sudjelujelovali su 
Denis Županec i Andrija Orlić. Denis Žu-
panec je postao član državne reprezen-
tacije i ide na svjetsko prvenstvo u stu-
denom ove 2022. godine u Tunis.  

I ove godine održana su mnoga pri-
godna takmičenja i kupovi te su naši tak-
mičari sudjelovali na Kupu sv. Apolinara 
za juniore u Malinskoj. Naši najmlađi čla-
novi Žic Roko i Martić Matej osvojili su 
2. mjesto ekipno. Naše najmasovnije tak-
mičenje, Ribarski dan, ove godine smo 
uspješno organizirali na radost mještana 
i gostiju. Takmičenje se održalo na Pun-
ćalama i na prostoru iza ribarnice. Naš 

senior Andrija Orlić i seniorka Marija Gržančić osvo-
jili su 2. mjesto na kupu Medanić u Kostreni.   Od 
naših  takmičenja preostaje nam Arbunada-lignjada 
i kup Andrinja. 

Tradicionalno i 2022. godine članovi ŠRD Arbun 
su sudjelovali u edukativno –ekološkoj akciji „Pun-
tarska draga svima nam draga“. ŠRD Arbun je bio 
nosioc organiziranog obilježavanja dana sv. Nikole. 
6.12.2021. godine, a isto tako  će se organizirati i 
ove godine. Godinu završavamo kupom Andrinja - 
takmičenjem juniora u čast dana naše općine.  

 
Predsjednik ŠRD ARBUN Punat 

Zdravko Žic 
Prilog: autori Zdravko Žic i Ivo Mrljak  
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društVo MuLtipLe 
SKLeroze 

 

Društvo multiple skleroze Primorsko–goranske 
županije djeluje neprekidno od 1979. godine. 

Okupljamo oboljele od multiple skleroze i srodnih 
bolesti iz cijele županije. U članstvu imamo i oboljele 
koji žive na području općine Punat. 

Multipla skleroza (MS) je kronična bolest koja 
zahvaća središnji živčani sustav (mozak, kraljež-
ničnu moždinu i vidne živce). Uzrok nastanka bo-
lesti nije poznat. No, ubraja se među autoimune 
bolesti, tj. bolesti kod kojih dolazi do neodgovara-
juće reakcije imunosnog sustava na određene sas-
tavnice vlastita tijela. 

Društvo svojim radom nastoji utjecati na pove-
ćanje kvalitete života oboljelih i članova njihovih 
užih obitelji. Nažalost, tijekom dugogodišnjeg rada 
uočili smo da su mnoge osobe s invaliditetom izra-
zito usamljene i orijentirane samo na svoju obitelj.  
Kod MS-a često dođe do višestrukih oštećenja što 
onemogući oboljelima da neovisno brinu za svoje 
svakodnevne potrebe. Iste realiziraju uz pomoć čla-
nova obitelji te manjim dijelom putem osnovnih so-
cijalnih usluga koje ostvaruju preko institucija 
(HZZO, JLS).  

Kako bismo im pomogli da vode što neovisniji 
život, provodimo programe pomoći u kući i osobne 
asistencije. Osim toga, nastojimo pomoći oboljelima 
da se informiraju o svojim pravima i da ih realiziraju 
te da ostvare prava na liječenje i rehabilitaciju. Kli-

nika za neurologiju KBC-a Rijeka surađuje s Druš-
tvom u nastojanju da svi oboljeli na vrijeme dobiju 
potrebnu terapiju. 

Osim usluge pomoći u kući ,naše Društvo provodi 
savjetodavne aktivnosti, organizira razna stručna 
predavanja, psihološke i kreativne radionice i sve 
drugo za što članovi pokažu interes ili potrebu.  

Potičemo sve oboljele da nam se jave ukoliko 
imaju potrebu za pomoći, a koju pružamo neovisno 
o članstvu u Društvu. Također pozivamo i ostale su-
mještane da nam se jave kako mogu pomoći ili žele 
volontirati. 

Tijekom prošle godine smo obilježili Svjetski (30. 
svibanj) i Nacionalni dan (26. rujan) MS-a, održali 
niz psiholoških i kreativnih radionica te edukativnih 
predavanja. Ništa od toga ne bi bilo moguće da ne-
mamo podršku jedinica lokalne samouprave u našoj 
županiji, stoga smo zahvalni za podršku koju nam 
daje Općina Punat! 
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jaht KLuB punat 
 

Jaht klub Punat djeluje aktivno kroz cijelu godinu, 
još od davne 1951. godine. Broji oko 70 članova, 

od čega 15-ak članova aktivno trenira i radi u klubu. 
U prosincu 2021. godine, iako još pod „ma-

skama“, upriličena je dodjela za najbolje mlade je-
driličare PGŽ-a, za klase Optimist i Ilca 4na botelu 
Marina u Rijeci. U klasi Optimist natjecalo se 95 
takmičara, u klasi Ilca 4 njih 22. Jedro za klasu Op-
timist kao najboljem dječaku do 12 godina pripalo 
je Dominiku Tokiću, te nagradu za osvojeno 3.  
mjesto djevojčice do 12 godina pripalo je Loli Mi-
lovčić. Prvak Županije u klasi Ilca 4 je Leon Braut. 

Staru godinu smo ispratili kao i novu dočekali 
na regati Europa Cup Trophy koja se održala na 
Hvaru, gdje su u klasi Ilca 4 sudjelovali Niko i Leon 
Braut. Leon je osvoji 4. mjesto, dok je Niko osvojio 
110. mjesto u ukupnom poretku. 

Dečki su i polovicom lipnja otputovali u Poljsku, 
gdje su se natjecali na Europa Cup, te European 
Championship u klasi Ilca 4. 

Nastavilo se i dalje aktivno trenirati i do 4 puta 
tjedno, a vikendom se sudjelovalo na regatama (Kar-
neval kup Opatija, Crikvenička regata, Lošinj spring 
kup, Corinthia kup Baška, Mića regata Malinska, 
Dani grada Crikvenice, Prvenstvo Hrvatske Split, 
Kostrenska regata, Rabačka regata) gdje su naši čla-
novi bili nagrađivani. 

Krajem svibnja je tradicionalno organizirana re-
gata krstaša Croatia Cup, koja se boduje i za Kup 
hrvatskog Primorja. Ove godine vrijeme nije bilo 
naklonjeno jedriličarima. Nepovoljna vremenska 
prognoza koja je nagovještavala olujnu buru i kišu 

ili po domaći „škuru buru“ rezultirala je prijavama 
samo devet brodova. No na dan regate pojavilo se 
samo šest jedrilica sa svojim odvažnim posadama 
iz Rijeke, Opatije, Baške i Austrije. Na regatno polje 
jedriličari su isplovili u nadi da se bura ne će dizati 
i otpočeli sa pripremama brodova, kratli jedra. Pro-
cedura regate je otvorena! Suci su neumorno pratili 
vjetar i mjerili brzinu vjetra, komunicirajući radiom 
s posadama i dijeleći upute. Od početnih 25 čvorova 
udari bure bili su sve jači. Najveći izmjereni udar 
iznosio je velikih 46 čvorova ili više od 85 km/h. 
Nakon konzultacija s jedriličarima i Sudačkim od-
borom glavni sudac, vodeći računa o sigurnosti po-
sada i brodova, donosi odluku o prekidu regate i is-
tiče zastavice koje jedriličari najmanje vole. Brodovi 
se vraćaju u luku. Tako je na žalost okončana preki-
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dom 36. međunarodna regata Croatia cup 2022. 
Prvi vikend u kolovozu tradicionalno je rezervi-

ran za regatu Kup Košljun, za klase Optimist i Ilca 
4, u spomen na fra Iva Perana. Sudjelovalo je 12 
klubova, s područja Istre i Primorsko-goranske žu-
panije, ali i jedan klub iz Poljske, te je i ove godine 
Kup Košljun poprimio internacionalni status. Na re-
gati je bilo 67 natjecatelja, i to 58 iz klase optimist 
i 9 iz klase Ilca4. U subotu se odjedrilo 4 plova s 
udarima bure 14-27 čvorova, pa je tako u nedjelju 

odjedren samo 1 plov sa istim vremen-
skim uvjetima. Po završenoj regati, u pros-
torijama Jaht kluba upriličena je podjela 
nagrada za najbolje i najmlađe natjeca-
telje i natjecateljice. 

Jaht klub Punat je i ove godine orga-
nizirao Školu jedrenja za klasu „optimist“ 
koja je trajala od 27.06. do 23.08. 2022. 
godine. Školu je upisalo 24 polaznika koji 
su dnevno stjecali vještine u jedrenju. 
Školu jedrenja ove su godine vodili Leo 
Magašić i Luka Braut. Treniralo se sva-
kodnevno, po vrućini i bonaci, ali djeca 
nisu posustala te su svi uspješno položili 
tečaj jedrenja. Tako su dana 23.08. na za-
vršenom natjecanju (klupskoj regati) po-
kazali stečena znanja roditeljima i poz-
nanicima, koji su ih budno pratili sa broda 

Sv. Florijan. „Borba“ je bila napeta do samog kraja, 
a bilo je i prevrtanja pred sam cilj. Suci na ovoj re-
gati bili su njihovi stariji prijatelji iz kluba koji su-
djeluju na regatama u Hrvatskoj i inozemstvu.  

Do kraja godine sudjelovat će se na regatama u 
Lovranu, Opatiji, Malom Lošinju i Puli. 

Na kraju hvala Marina Punat Grupa, Općina Pu-
nat i TZ Punat, Falkensteiner Hotel Park Punat i Tr-
govina Krk Malinska, kao i svi sponzorima koji nas 
prate u našem radu.  
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MaLonogoMetni 
KLuB punat 

 

S početkom nove školske godine 2020/2021, otvo-
rili smo i novu sezonu treninga škole nogometa 

s 2 termina u dvorani i 1 terminom vani na igralištu 
osnovne škole. Organiziranje turnira povodom An-
drinje ni ovaj put nam nije pošlo za rukom zbog 
uvedenih ograničenja u organiziranim događanjima. 

Za kraj godine, a ujedno kao poklone za Božić, 
svim malim članovima našeg kluba smo nabavili 
torbe za trening, a u torbama su se našle majice i 
trenirke. Također smo nabavili 2 mala gola, za do-
datne vježbe na treningu. 

U novoj 2022-oj godini smo nastavili s trenin-
zima, a s ukidanjem mjera,otvorile su se prilike i za 
odigravanje utakmica. 

U sklopu Dadathlon festivala koji se je održao u 
Puntu 30.04.2022., sudjelovali smo u organizaciji 
nogometnih utakmica na školskom igralištu. Za tu 
priliku u goste su nam došli prijatelji iz NK Krka-a, 
protiv kojih smo, u veselom ozračju i druženju, odi-
grali 2 utakmice (2 različite dobne skupine) i os-
tvarili jednu pobjedu i jedan poraz, odnosno prija-
teljski završili 1:1. Nakon što su djeca odigrali svoje 
utakmice, na teren su se spustili očevi i odmjerili 
snage u miješanim sastavima, što je za djecu na tri-
binama bio vrlo zanimljiv i zabavan događaj. 

U svibnju smo 2 puta išli na prijateljske utakmice 
u Lovran (2 različite dobne skupine), gdje su nas 
ugostili igrači NK Lovrana i gdje smo prvi put za-
igrali na travnatom terenu. I tamo smo ostvarili 
jednu pobjedu i jedan poraz, ali se i lijepo zabavili 
i družili s našim domaćinima. 

Što se tiče opreme, u svibnju smo nabavili neko-
liko pari kopački, koje djeca izmjenjuju kad im za-
treba za utakmice na travi. 

Na poziv NK Vihora, odazvali smo se na turnir 
Crni Jančić 2022, gdje smo prošli grupu i igrali 
utakmicu za treće mjesto, te do 2 min pred kraj 
imali pozitivan rezultat, ali nažalost popustila nam 
je koncentracija u završnici te smo izgubili utakmicu. 
No taj poraz nije umanjio uspjeh, gdje smo na svom 
prvom turniru na travi osvojili odlično četvrto 
mjesto. 
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Dva tjedna nakon turnira u Baški, ugostili smo 
prijatelje iz NK Lovrana u Puntu na školskom igra-
lištu i odigrali nekoliko utakmica u različitim dob-
nim skupinama. Tu su prvi put nastupili i naši naj-
mlađi, sastavljeni od nekoliko vrtićaraca. Odigrali 
smo nekoliko kraćih utakmica i ostvarili sve ishode. 

Za kraj sezone treninga, tjedan dana nakon dru-
ženja u Puntu, išli smo u Omišalj i družili se i odi-
grali prijateljske utakmice s igračima NK OŠK Omi-
šalj. 

U srpnju smo tradicionalno išli na nogometni 
kamp na otok Košljun, koji je naš trener Boris orga-
nizirao svake godine. To je ujedno i bio oproštaj od 
njega, jer smo u novu sezonu ušli bez njega. Ovim 
putem mu se zahvaljujemo na dugogodišnjoj su-
radnji te mu želimo puno zdravlja i uspjeha u dalj-
njem radu. 

Novu školsku godinu, a i sezonu treninga 21/22 
smo započeli s 2 termina tjedno u dvorani. Također 
smo dogovorili suradnju s NK Vihorom, pa će naši 
igrači imati prilike neke treninge odrađivati u Baški 
na travnatom terenu, te se svojim trudom i zalaga-
njem izboriti i za nastupe na utakmicama koje odi-
grava NK Vihor u ligaškim natjecanjima. 

 
Igor Petrak, predsjednik MNK Punat 

MažoretKinje 
otoKa KrKa 
BronČane na 
držaVnoM 
prVenStVu 
MažoretKinja 

 

Mažoretkinje otoka Krka natjecale su se u lipnju 
na svom prvom Državnom prvenstvu mažo-

retkinja. Prvenstvo se održalo u Ogulinu. 
Iako im je to prvo Državno prvenstvo djevojke 

su ostvarile odličan uspjeh. Natjecale su se u kate-
goriji formacije koja je brojala čak 31 formaciju i u 
kategoriji neformacije koja je brojala 26 neforma-
cija. 

Kadetkinje u kategoriji formacije osvojile su vi-
soko treće mjesto tj. brončanu medalju i po prvi 
puta podignule svoj ekipni pehar. Djevojke koje su 
osvojile brončanu medalju su: Kiara Zeko, Laura 
Nikić, Katarina Žic, Nola Pajić, Laura Polonijo, Ivana 
Mihelčić, Tisa Mrakovčić, Veronika Dminić, Ema 
Butković, Katja Pavlović, Leona Dokić, Gala Šimunić, 
Idora Galjanić, Kiara Mišta, Marija Frate, Tea Antić, 
Rea Hunjadi, Julija Mrakovčić, Lena Ilić i Nika Kne-
žević 

Osim formacija sjajan uspjeh ostvaren je i u ne-
formacijama gdje se u kategoriji solo juniorke na-
tjecala Leona Jelenčić i zauzela visoko 5. mjesto. U 
kategoriji juniorke duo tandem u sastavu Paula Žic 
i Leona Jelenčić osvojio je još jedno 5. mjesto i na 
taj način potvrdio odličnu kvalitetu i sjajnu buduć-
nost za ovaj mladi mažoret tim. 

Ovaj uspjeh nije došao slučajno. Iza njega stoje 
sati i sati treninga i brojnih odricanja kako za dje-
vojke tako i za njihovu trenericu, ali rezultat je do-
kaz da se sve isplatilo. Ovaj sjajni rezultat koji je 

56 Od Andrinje do Andrinje 2021./2022.

u d r u g e

MNK Punat - NK Lovran, Punat, 02.06.2022

NK OŠK - MNK Punat, Omišalj, 10.06.2022



postignut ogroman je vjetar u leđa cijelom timu. 
Državno prvenstvo proteklo je u sjajnom ras-

položenju koje je bilo prepuno emocija, a pogotovo 
na proglašenju gdje su se izmjenjivali osmijesi i suze 
radosnice na licima mladih Krčanki. Djevojke su 
primile mnoštvo čestitki, ali posebno ih vesele čes-
titke dobivene od brojnih trenera, sudaca i voditelja 
mažoret timova koji su svi složni u konstataciji da 
su Mažoretkinje otoka Krka tim s ogromnim poten-
cijalom i da neće trebati dugo čekati da se djevojke 
popnu na najvišu stepenicu i ponesu titulu državnih 
prvakinja. Posebno ih je ganula konstatacija jedne 
sutkinje koja je nakon proglašenja došla čestitati 
djevojkama i tom prilikom rekla da su je posebno 
dirnule naše neformacije i da je osjetila nevjerojatan 
unutarnji mir i zadovoljstvo dok ih je gledala i da 
samo tako nastave i dalje jer su već sada ostavile 
svoj „potpis“ u mažoret svijetu. Prevedeno, to bi 
značilo da djevojke već sada imaju svoj prepoznatljiv 
stil, a to im je od samog početka bio cilj, biti origi-
nalan. 

Djevojke se ovim putem žele zahvaliti svim ro-
diteljima koji su u 4,00h ujutro pripremili doček za 
pamćenje i postigli da se djevojke osjećaju kao da 
su svjetske prvakinje. Mame su u kasnim noćnim 

satima izrađivale transparente i sušile boje fenom 
da sve bude spremno do dolaska djevojaka, a tate 
su pripremili pravu bakljadu na Dunatu. 

Mažoretkinje otoka Krka pozivaju sve djevojke i 
djevojčice u dobi od 5 – 25 godina da im se pridruže 
i zajedno s njima plešu, putuju i natječu se. Dobre 
zabave neće nedostajati. Sve informacije mogu se 
dobiti putem maila: 

 mazoretkinje.otoka.krka@gmail.com  
ili na 098 – 260 608. Također ih možete kontak-

tirati i putem Facebook i Instagram stranice Mažo-
retkinje otoka Krka. 

Vesele i ugodne blagdane i svako dobro u 2023. 
godini svim stanovnicima Općine Punat žele Mažo-
retkinje otoka Krka !!! 
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udruga MaSLinara 
punat “našKa”  

 

Prema naše programu “Edukacija članova , gra-
đana, mladeži i potrošača” uspjeli smo organi-

zirati u sklopu manifestacije “Dani maslina” u Puntu 
u suradnji s Turističkom zajendnicom Općine Punat 
prezentaciju alata za berbu maslina i predavanje 
gospodina Davida Mrakovčića mag.ing.agr., koje se 
održalo u galeriji Toš u Puntu, dok je sa 
školskom djecom odrađena radionica u masliniku 
Hotela Kanajt. 

S poštovanjem, 
Predsjednik Udruge 

Nedjeljko Mrakovčić  

udruga pČeLara 
“KaduLja” otoK KrK 

 

Prema našem planu i programu “Edukacija čla-
nova, građana, mladeži i potrošača” uspjeli smo 

organizirati prijevoz za naše članove, građane i po-
trošače na sajmove pčelarstva koji su se odvijali u 
veljači 2022. godine u Gudovcu i u travnju 2022. 
godine u Pazinu. Sajmovi su se uspjeli organizirati 
nakon neizvjesne situacije oko pandemije koja je 
harala dvije godine. 

S poštovanjem 
Predsjednik Udruge 

Nedjeljko Mrakovčić 
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udruga žena 
operiranih dojKi 
„nada“ rijeKa 

 
DAN RUŽIČASTE VRPCE 

 

Zasvjetlile su riječke fontane u rozoj boji povodom 
23. Dana ružičaste vrpce. 

Nasmješena lica, roza baloni, ruže kao da su 
otjerale kišne oblake te vratile dašak ljeta našem 
gradu.  

Udruga žena operiranih dojiki  “Nada”  u sklopu 
manifestacije  “Dan ružičaste vrpce”, 30. rujna i 1. 
listopada 2022. godine na svoja dva štanda na 
Korzu, ispred Radio Rijeke, promovirala je važnost 
prevencije i ranog otkrivanja raka dojke.  

I tako u svakom kutku našeg grada, dobra duša  
sa ružicom u ruci. 

Foto KLuB KrK 
 

Foto klub Krk je i ove godine bio organizator šeste 
po redu međunarodne izložbe fotografija Sum-

mer Sea Sun 2022 koja je 14. listopada 2022. sve-
čano otvorena u galeriji Toš u Puntu. 

Ukupno je sudjelovalo preko 200 fotografa iz 50 
zemalja svijeta sa preko 5 000 fotografija u šest 
tema,  fotografija u boji, crno bijela, portretna foto-
grafija, dijete, putovanja i priroda.  

Otvorenju izložbe nazočio je i načelnik Općine 
Punat, gospodin Danijel Strčić a ovo međunarodno 
fotografsko takmičenje pod patronatom međuna-
rodnih foto asocijacija FIAP,PSA IAAP, te MOL  naj-
značajniji je foto natječaj  na našem Otoku i župa-
niji. 

Ukupno je podijeljeno 117 nagrada, a ove godine 
najboljoj autorici Normante Ribokaite iz Litve do-
dijeljena je glavna nagrada, medalja Dragutin Antun 
Parčić te novčani iznos od tisuću eura, a koji je Fo-
toklub Krk organizirao povodom 120 godina od 
smrti tog našeg istaknutog glagoljaša, lingvista ali i 
svjetloslikara, pionira fotografije u Hrvatskoj. 

Ovu zanimljivu izložbu posjetili su i članovi FK 
Zagreb, njih preko 40, a povodom gostovanja i su-
sreta s članovima Fotokluba Krk te su nakon ugod-
nog druženja tijekom svog posjeta obišli i otočić 
Košljun te ostala mjesta na otoku Krku. 

59



Karate KLuB „KrK 
croatia“ 

 

Klub djeluje na području Punta već 12 godina s 
programom karate škole i karate vrtića i tre-

nutno ima 60 polaznika.  S djecom rade treneri Sa-
muel Roksandić i Viktor Čubrić. Stariji članovi kluba 
treniraju i u Krku, u različitim grupama i progra-
mima koje klub nudi.  

Naša je Stella Polonijo redovito odrađivala pri-
preme kluba i reprezentacije tijekom godine te je 
sudjelovala, osim na domaćim, i  na međunarodnim 
turnirima. Od važnijih rezultata treba izdvojiti bron-
čanu medalju na Prvenstvu Balkana, brončane me-
dalje na Prvenstvima Hrvatske za mlađe seniorke i 
seniorke. Nedavno je pozvana i na pripreme ženske 
seniorske reprezentacije.  

Naši su mlađi članovi pokazali svoje znanje i 
sposobnosti na Prvenstvu Hrvatske za mlađe uzraste 
(15. i 16. 10. 2022. Jastrebarsko): broncu je osvojio 
Luka Šimanić (dječaci 8.god. -33 kg), srebro Angela 
Begović (djevojčice 7.god. -26 kg), a Lorenzo Aaron 
Zaldana zlato (dječaci 8.god. -24 kg). Šimanić i Zal-
dana su i prošlogodišnji osvajači odličja s Prvenstva 
Hrvatske. Pokazatelj je to rada i truda koje treneri 
ulažu u svoj rad s djecom i djece koja iskreno vole 
ovaj borilački sport. Mlađi uzrasti tijekom godine 
sudjelovali su i osvajali odličja na mnoštvu natjeca-
nja: Grobničan kupu, Opatija kupu, Rijeka kupu, 
Krk kupu, Champions Trophy (Rijeka).  

Krk kup je naš tradicionalni domaćinski turnir 
koji se ove godine održao 14. put, a sufinanciran je 
i od strane općina. Na njemu je sudjelovalo 600 na-
tjecatelja, a cilj je susret sportaša, njegovanje zdra-
vog načina života od malih nogu.  

Osim na klasičnim treninzima, naši su članovi 
sudjelovali na zimskom i ljetnom karate kampu 
PGŽ-a te na tečajevima samoobrane.  

Naš je klub i ove godine organizirao i proveo 
petodnevni kršćansko–sportski kamp za djecu pod 

nazivom „Priprema, pozor, sad“, koji je održan po-
lovicom srpnja i održavao se u Omišlju. Sudionici 
kampa bila su i djeca iz Punta, uz sufinanciranje 
troškova od strane Općine Punat.  

Ove smo godine za kvalitetu programa i rad s 
djecom dobili i donaciju Marina Punat Grupe.  

Novost ove godine su otvoreni treninzi (moguć-
nost besplatnog isprobavanja karate sporta za sve 
zainteresirane vrtićkog i školskog uzrasta), obiteljski 
sat na koji djeca dovode članove obitelji te zajedno 
vježbaju i sportsko-rekreativne radionice vikendom 
otvorene za javnost.  

Nadamo se daljnjim uspjesima naše djece, novim 
prijateljstvima, novim turnirima i novim članovima 
našeg kluba.  

 

Katedra 
ČaKaVSKog SaBora 
KorniĆ 

 

Koncem srpnja 2022. godine u organizaciji Kate-
dre Čakavskog sabora Kornić i Općine Punat 

održana je Ljetna škola glagoljice Punat 2022.  
Uglatu glagoljicu učili su polaznici iz Bruxellesa, 

Luxembourga i Njemačke, učiteljica iz Duga Rese 
na ljetovanju u Puntu i nekoliko mladih i starijih 
Puntara. Škola je održana u Hostelu Kantun. Dva-
deset i šestero glagoljaša učilo je uglatu glagoljicu, 
pisanje brojeva, svezica i skraćenica. Tako se velika 
krčka glagoljaška obitelj povećala, a glagoljaške 
zrake sjale su daleko do domova naših malih polaz-
nika. 
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udruga oSoBa S 
MišiĆnoM 
diStroFijoM 
priMorSKo-
goranSKe županije 

 

Da se ukratko predstavim. Ja sam Nensi i dolazim 
iz Punta. Studentica sam sa invaliditetom. Bo-

lujem od arthrogripoze te koristim invalidska kolica. 
Studiram informatiku na Sveučilištu u Rijeci. 

2020. godine kada sam upisivala prvu godinu 
na fakultetu osjećala sam strah. Pitala sam se na 
koji način će mi biti sve osigurano i hoću li imati 
samostalan život u Rijeci za vrijeme studiranja. 

Međutim, taj strah je vrlo brzo prošao zahvalju-
jući pristupačnosti ljudi u Rijeci te djelovanja U 
druge „ZNAM” te Udruge osoba s mišićnom distro-
fijom PGŽ, čiji sam također i sama član. Organizi-
ranost i obazrivost Udruge uvelike mi je pomogla 
da steknem poprilično samostalan i kvalitetan stu-
dentski život. 

Meni osobno je potrebna pomoć u stavljanju 
obuće svaki dan te povremeno u iznošenju smeća i 
u čišćenju sobe. To mi je sve omogućeno zahvaljujući 
njihovoj asistenturi. Također, od ove godine započela 
sam i sa fizioterapijom koja je isto u sklopu udruge 
i puno mi pomaže. 

Sve u svemu, zadovoljna sam djelovanjem moje 
udruge. Od asistenture, prijevoza, fizioterapije i 
okupljanja. Sviđa mi se što su oprezni, ali istovre-
meno i fleksibilni u smislu da su dogovori s njima 
uvijek mogući. 

Srdačno, 
Nensi Ajder 

 

 

MuLtiMedijaLna 
udruga 
KrČKa BeSeda 

 
IZVJEŠĆE O RADU MULTIMEDIJALNE UDRUGE 
„KRČKA BESEDA“ U 2022. GODINI 

 

Naša Multimedijalna udruga „Krčka beseda“ os-
novana je 2011. godine kao nakladnik neza-

visnog internetskog portala otok-krk.org s ciljem in-
formirati stanovnike otoka Krka, ali i otočane diljem 
svijeta o svim događanjima na našem otoku i koji 
su vezani za otok; okupiti i motivirati inovativne i 
poduzetne pojedince koji su uspješni u svojim dje-
latnostima kako bi kroz svoj primjer motivirali ostale 
sugrađane da se pokrenu; promovirati i poticati 
svih, pogotovo mlade, na vrednovanje svega pozi-
tivnog u društvu, od međuljudskih odnosa, kulture 
sporta… pa do ekologije; kroz informiranje i izbo-
rom osobe godine upoznati javnost s kvalitetnim 
osobama i njihovim djelima. Tako je i do danas os-
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novna zadaća Udruge svakodnevno vođenje inter-
netskog portala otok-krk.org. objavljivanje najava, 
članaka i informacija o većini događanja na otoku 
Krku te svakodnevnih korisnih informacija o dnev-
nim događanjima, isključivanjima struje i vode, iz-
ložbama, prognozi vremena, vremeplov (dogodilo 
se na današnji dan)… pa do toga tko ima imendan 
toga dana. 

Medijski smo službeni ili neslužbeni pokrovitelji 
većine kulturno-zabavnih, sportskih i drugih doga-
đanja na otoku Krku.  

Naravno da Udruga ima i druge aktivnosti. Jedan 
od projekata je „Izbor osobe godine otoka Krka“ ko-
jega uspješno provodimo već jedanaest godina, a 
kandidate predlažu i sami izabiru čitatelji našega 
portala. Naj Bodul za 2021. godinu tako je postao 
Marin Bubanj, a svečana dodjela priznanja održana 
je 6. siječnja 2022. u Omišlju. 

Drugi odlično prihvaćen projekt kojega provo-
dimo također jedanaest godina je „Utoplimo krčku 
zimu“. U proteklih 12 mjeseci proveli smo tradicio-
nalni proljetni nagradni pjesnički natječaj „Sva svje-
tla moga grada“.Tradicionalni „Susret pjesnika“ odr-
žan je na Svjetski dan pjesništva 21. ožujka 2022.u 
Malinskoj. Ove smo godine bili suorganizatori ČA-
čitalnice 21. kolovoza 2022. o Korniću. 

Od ostalih aktivnosti posebno ćemo istaknuti po 
peti puta javno obilježavanje „Dana ružičastih ma-
jica“ - Dana borbe protiv nasilja nad vršnjacima, 
23. veljače 2022. u Krku. 

 
Predsjednik Udruge: 

Milovan Kirinčić v.r. 

L.d. „oreBica” KrK  
- L.j. „jaStreB” 
punat 

 

Lovna jedinica „Jastreb” Punat jedna je od još se-
dam lovnih jedinica koja u sastavu Lovačkog 

društva „Orebica” Krk brine o unaprjeđenju lovstva 
i očuvanju lovne etike; zaštiti i uzgoju divljači, kao 
i očuvanju biološke i ekološke ravnoteže. 

Rad lovne jedinice odvija se sukladno donese-
nom godišnjem planu rada. 

S obzirom da je lovcima jedna od obveza i ta da 
se u lovištu vodi briga o pojilištima i hranilištima, 
možemo reći da se tako ove godine za vrijeme suš-
nih ljetnih mjeseci posebnu pažnju posvetilo poji-
lištima i tome da u njima divljači uvijek bude dos-
tupna voda. 
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Uz redovne lovne akcije i hajke koje se 
upražnjavaju svakodnevno, ove godine se uz pomoć  

Općine Punat krenulo s programom zbrinjavanja 
divljači zalutale u naseljenim dijelovima Punta. Prva 
takva akcija polučila je uspjehom; pa se tako jednu 
zalutalu lisicu na predjelu Pešćivice uz pomoć 
klopke, na jedan bezopasan i human način preselilo 
natrag u divljinu daleko od naselja. 

Lovna jedinica „Jastreb” Punat može se pohvaliti 
i time da smo početkom listopada 2022. prvi u Hr-
vatskoj u lovište uspjeli ispustiti 50 kljunova Jarebice 
kamenjarke - grivne ( Alectoris graeca ). Unošenjem 
mladih Grivni u lovište nadamo se očuvanju i pove-
ćanju broja jedinki ove prekrasne ptice po kojoj nam 
na posljetku i samo društvo nosi ime, a kojoj na 
žalost svuda u Hrvatskoj brojnost polako pada. 

Krajem rujna 2022. krenulo se u obnovu kuhinje, 
izradu nove izolacije, fasade, izmjenu instalacija 
vode i struje, te podnih i zidnih keramičkih obloga. 

Do godine uz lovački pozdrav, Dobra kob! 
Tajnik L.J. „Jastreb” Punat:  

Dejan Harambašić 

Burtižanje 
 

Ovo leto smo organizirali Burtižanje subotu 16.7. 
i to nakon dva leta pauze. Falilo nan je burtižat 

i vidit se zi dragimi judimi od mora va našoj dragi. 
Petak večer je na Punat prišal veli brod Nerezinac z 
Lošinja, ki je inače i interpretacijski centar pomorske 
baštine. Nerezinac je bil vezan na rivi na Punćaleh 
i taj vikend je bil otvoren za razgledavanje. Na La-
horu smo imeli za jist i pit, i klupe za počinut. I ... 
kako nan je bilo na Burtižanju? Jako lipo! Spravili 
smo se kolo četire ure na Punćaleh i partili burtižát 
po Dragi. Niki su šli na svoje brodi, niki na Nere-
zinca, niki su gjedali s rive, a niki su ostali na Pun-
ćaleh, delat. Fanj lipih drvenih brodi je prišlo z Veje 
i hvala jin. Oteli su prit i Malinskari, ma kako je 
bila najavljena bura, nisu prišli. Tu subotu je bilo 
jako teplo (kako i celo ovo leto) pa je komugod bilo 
doteška na sunci celo popolne. Ma imeli smo pronto 
i vode i vina za sve jedriličari i kumpanji. Tvrtko 

63



nas je ugostil na Lahoru, a dok smo mi burtižali – 
kuhar Uroš prontival za jist. Ča? Brudit! Burtižali 
smo celo popolne, a kašnje su nan pravili da su judi 
uživali gjedajuć drvene brodi po Dragi zi svojih kuć. 
NIke babe su nan pravile i da se nigdar, dok su one 
bile dica, svaku nediju burtižalo po Dragi na drvenih 
brodih... Vero lipo. I tako, kad nan je bilo dosti bur-
tižanja i sunce je počelo padat, koštali smo se i 
vezali na rivu. Kratko smo počinuli, pa šubito pron-
tali Nerezinca za Sašine štorije. Saša žive na Lošinju, 
zi Zagreba je, a moremo lahko reć da najvoli živit 
na svon brodu. HIR3 je ime njegovog broda, i z njin 
je pred par let udelal krug kolo svita. To je mali 
brod, jedrilica, i to ča je udelal... je jako hrabro. Za 
one ki vole bit doma, to je munjeno. A zna se reć da 
je tanka granica između hrabrosti i ludosti, pa je 
morda najboja besada za opisat Sašin put: avantu-
ristički. Spravilo se fanj judi dok je Saša pravjal 
svoje štorije i pokaževal slike. Dica su habala zi 
otvorenimi ustimi, a kad je finil ga je par judi od 
mora pitalo čudo toga: zač, kuda, kako, koliko...? 
Sašin jir kolo svita je svimi ki vole bit na moru i zi 
moren, inspiracija. Kad smo doznali čagod novoga 
od Saše, šli smo svi skupa na brudit. Dotad je Uroš 
na Lahoru finil zi kuhanjen, a namori je tako lipo 
vonjalo da su se sve glave obrtale. Već je i pala noć 
i ni više bilo jako teplo, pa nan se i otvoril apitid. 
Taj dan smo s puno veselja i smiha do kasno u noć 
ćakulali va dobroj kumpaniji. Suzi je organizirala 
pokloni za sve sudionici i prontala pršut i sir za taj 
dan, Katja je bila atento za sve ča rabi a nismo se 
ranije domisleli, mornar Jakob je rješil administra-
tivne posli, Luce je udelala plakati i po noći pušćala 
videa na jadro od Nerezinca dok se bura ni počela 
dvizat, a naš kapetan Marko je sve osmislil, organi-
ziral i najviše potegnul da se Burtižanje i održi. Velo 
hvala moru, hvala lipon vrimenu, hvala na donaci-
jami ke su podržale Burtižanje, hvala svimi rukami 
ke su nan pomogle delat i glavami ke su pomogle 
organizirat i sve prontat. Hvala, Punat! Nadamo se 
da se vidimo drugo leto va još većen broju. Stojte 
kuraju i mirno more. 

udruga 
antiFašiStiČKih 
Boraca i 
antiFašiSta otoKa 
KrKa  

 

Popuštanje pandemijskih mjera zaštite od virusa 
COVID -19 omogućilo je ostvarivanje većine pla-

niranih i odgođenih aktivnosti podružnice. Memo-
rijalni muzej NOB-a bio je otvoren za posjetitelje 
28. i 29. siječnja, a uz stalni postav prezentirane su 
knjige, monografije i publikacije u digitalnom for-
matu UABA Otoka Krka. 

 
19. ožujka organizirali smo akciju uređenja i čiš-

ćenja okoliša spomenika na Ricompu u kojoj su su-
djelovali članovi svih otočnih podružnica. 

 

 
Članovi podružnice posjetili su 8. travnja s krč-

kim srednjoškolcima Memorijalni centar “Nikola 
Tesla” u Smiljanu. 
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Nakon dvije godine odgode, 9.travnja održan je 

jubilarni peti Memorijal putevima partizanske veze 
Vis-Krk-kopno na ruti od Kampelja preko Kornića 
do Dunata. 

Nažalost, centralna proslava 17. travnja - Dana 
oslobođenja Otoka Krka, koja se trebala održati u 
Puntu i ove godine odgođena je zbog pandemijskih 
mjera. 

28. travnja održana je Izvještajna Skupština po-
družnice. 

Uz sudjelovanje u aktivnostima UABA Otoka 
Krka prigodno smo obilježili državne praznike i 
važne događaje posjetom spomenicima ne zaborav-
ljajući naše poginule sumještane i preminule čla-
nove. 

 
 Polaganje cvijeća za Dan oslobođenja otoka Krka. 

 
UABA Otoka Krka  

- podružnica Punat i Stara Baška 
https://uaba-otoka-krka.hr/ 

udruga Veterana 
doMoVinSKog rata 
punat 

 
UVDR Punat proteklu je godinu obilježila raznim 

aktivnostima. Dana 18. studenog 2021. godine pri-
sustvovali smo obilježavanju 30. godišnjice pada 
Vukovara-grada heroja. Sudjelovali smo u koloni 
sjećanja te zapalili svijeće na spomenicima naših 
heroja. Nakon Vukovara posjetili smo Osijek u kojem 
smo prespavali te sljedeći dan razgledali grad i za-
palili svijeće kod legendarnog “fiće” koji je simbol 
otpora hrvatskog naroda prema velikosrpskoj agre-
siji, nakon čega je slijedio povratak kući. 

Dana 28. prosinca 2021. godine napustio nas je 
naš suborac, prijatelj i član Tadijić Marko, koji je 
pokopan uz vojne počasti. 

U prvom mjesecu 2022. godine održana je re-
dovna skupština na kojoj smo raspravljali o plano-
vima za predstojeću godinu te podijelili jakne i kape 
s obilježjima udruge. 

Dana 24. ožujka članovi udruge okupili su se uz 
spomenik Domovinskom ratu kako bi paljenjem svi-
jeća i minutom šutnje odali počast heroini Domo-
vinskog rata, dr.Vesni Bosanac koja je preminula 
21. ožujka. 

Na Veli petak članovi naše udruge bili su na sve-
toj misi va crikvi Svete Trojice te nakon mise u pro-
cesiji nosili križ. 
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Naša udruga osobito je ponosna na sudjelovanje 
u organizaciji prikazivanja filma “BOGDANOVCI IZ-
MEĐU ZVIJEZDA” zajedno s udrugom HVIDRA 
otoka Krka. Projekcija filma održana je u velikoj vi-
jećnici grada Krka 21. travnja 2022. godine. Prije 
same projekcije prisutnima su se obratili redatelj 
Stipe Majić-Pipe, Vukovarski branitelj, autor i sce-
narist Vinko Žanić-Gogo, zapovjednik obrane Bog-
danovaca te Veljko Kosić-Krki - branitelj Bogdano-
vaca. Sa zadovoljstvom možemo reći da je velika 
vijećnica bila popunjena, a film je izazvao mnoštvo 
emocija. Radimo na tome da takvih projekata bude 
više. 

Povodom Dana državnosti 30. svibnja zapalili 
smo svijeće na spomeniku. 

Dan Oluje  5. kolovoza obilježili smo paljenjem 
svijeća i prisjećanjem na pale suborce. Sveta misa 
održana je va Batomlju, nakon koje smo se okupili 
u Lovačkom domu te uz zakusku i druženje prosla-
vili naš dan. 

Nažalost, kako to u životu biva, ponekad nas 
okupljaju i tragedije. Jedna takva tragična smrt nas 
je odvela u Davor 18. kolovoza, na pogreb sinu na-
šeg prijatelja i suborca Draga Matoševića. Imao je 
samo sedamnaest godina, neka počiva u miru. 

Dana 29. listopada udruga HVIDRA otoka Krka 
slavila je 30. rođendan te smo se odazvali njihovom 
pozivu i zajedno proslavili. Udruzi HVIDRA želimo 
i dalje puno uspjeha u radu i što više zajedničkih 
projekata kako bismo zajedničkim snagama radili 
na pravima hrvatskih branitelja i očuvanju integri-
teta Domovinskog rata. 

Kao i svake godine, dan Svih svetih obilježili smo 
paljenjem svijeća na spomeniku Domovinskog rata 
i na groblju u znak sjećanja na naše pokojne su-
borce. 

Do kraja godine planiramo akciju uređenja oko-
liša staračkog doma “Mali Kartec” u Krku te jed-
nodnevni izlet u Liku. Više o tome sljedeće godine, 
a do tada UVDR Punat želi svima sve najbolje u 
predstojećim blagdanima. 

 
Predrag Ragužin 

 

udruga 
uMiroVLjeniKa 
opĆine punat i 
Stara BašKa  

 

Udruga umirovljenika je u posljednjih 12 mjeseci 
imala 29 dežurstava i 9 sastanaka Izvršnog i 

Nadzornog odbora, na kojima je određen niz aktiv-
nosti i praćeno njihovo ostvarenje. 

Tijekom listopada i studenog 2021. smo imali u 
evidenciji 4 osobe koje su imale 90-ti rođendan. 
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Radi korone posjet su odbile 2 osobe, a 2 članice 
smo posjetili i darivali. U siječnju je popunjena i 
predana dokumentacija za financiranje udruge u 
2022. godini. Dana 05.03.2022. godine održana je 
godišnja skupština Udruge umirovljenika u Narod-
nom domu.    Kako zbog korone nije bilo Godišnje 
skupštine u 2020. i 2021. nakon himne i minute 
šutnje za preminule članove, podneseno je izvješće 

o radu: Financijsko izvješće i Izvješće NO za 2020.-
2021. te predstavljen plan rada za 2022. Nakon pri-
hvaćanja svih izvješća i kratke diskusije, imali smo 
zakusku te se ugodno družili.  

U Sky baru od 10-13 sati 08.03.2022. organiziran 
je susret i kava povodom međunarodnog dana žena. 

4.5.2022. članovi udruge umirovljenika bili su 
na jednodnevnom izletu na Cresu i Lošinju. Posjetili 
su muzej Apoksiomena, edukacijski centar Plavi svi-
jet, Miomirisni vrt, razgledali Mali Lošinj i Cres. 

1.6.2022. organizirali smo još jedan jednodnevni 
izlet u Brod na kupi s posjetom Kaštelu Zrinskih i 
interpretacijskom centru „Putovima Frankopana 
Brod na kupi“, kao djela suvremenog multimedijal-
nog interpretacijskog centra „KULTURNO-TURIS-
TIČKE RUTE PUTOVIMA FRANKOPANA„ i postav 
„Divljina s pogledom na more“. U Staroj Sušici po-
sjećen je Centar za posjetitelje „Velike zvijeri“, zatim 
udruga Plodovi gorja Gorskog kotara. 

U 2022. godini imamo 5 mještana koji će pros-
laviti 90-ti rođendan, te ćemo ih  posjetiti i  dari-
vati. 

U svibnju smo posjetili i darivali naše sumještane 
koji su smješteni u domovima. Jako su se obradovali 
posjetu i druženju. 

U više navrata organizirana je kupnja domaće 
peradi. 

S izuzetkom pauze u turističkoj sezoni, članovi 
udruge su svaki ponedjeljak i srijedu imali tjelo-
vježbu pod vodstvom trenera Ivana Orlića.  

20.08.2022. u 9,30 u Parku s anđelom u suradnji 
s Općinom Punat i TZ organiziran je tradicionalni 
susret Puntara s 90 i više godina.  

Od 28 slavljenika, njih 8 su zbog bolesti i nemoći 
vezani uz kuću te su posjećeni i darivani doma, 8 
slavljenika živi u inozemstvu ili udaljenim dijelo-
vima Hrvatske, stoga je 12 odazvanih  slavljenika 
prisustvovalo susretu. Ugodnim druženjem po pre-
lijepom vremenu i hladovini parka, uz cvijeće, slav-
ljeničku tortu, frite i piće, uveličana je slavljenica 
100.-tog rođendana, gđa. Marija Pudu. 

Ako bude dovoljno zainteresiranih članova i fi-
nancijskih sredstava u prosincu bi organizirali još 
jedan višednevni izlet, kao i posjet Riječkom kaza-
lištu na operu Čarobna frula ili dramu Amarkord. 

Udruga svim članovima, suradnicima i stanov-
nicima Punta čestita Andrinju uz želje za zdravljem 
i blagostanjem svim mještanima i prosperitetom na-
šeg prelijepog Punta. 

 
Za Udrugu umirovljenika 

tajnica Milenka Bonifačić 
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FESTIVAL FOLKLORA OTOKA 
KRKA - PUNAT 2022. 

66. izdanje Festivala folklora otoka Krka održano 
je na Trgu zahvalnosti u Puntu dana 4. i 5. lipnja 
2022. godine. Domaćin i organizator manifestacije 
bila je Općina Punat u suradnji s Turističkom zajed-
nicom Općine Punat.  

Prvog dana Festivala svojim tradicionalnim ple-
sovima i pjesmama predstavilo se 11 starijih skupina 
kulturno umjetničkih društava s otoka Krka, koje je 
sačinjavalo otprilike 210 sudionika dok je drugog 
dana Festivala nastupilo  8 mlađih skupina kulturno 
umjetničkih društava s otprilike 200 sudionika. 

Sudjelovali su: Kulturno društvo Poljica (mlađa 
i starija grupa), Kulturno umjetničko društvo Vrh 
(mlađa i starija grupa), Vrbničko kulturno društvo 
Frankopan (mlađa i starija grupa), Kulturno društvo 

Ive Jelenović Dobrinj (mlađa i starija grupa), Kul-
turno društvo Sv. Juraj Kras (starija grupa), Kulturno 
društvo Šoto Jurandvor (mlađa i starija grupa), Kul-
turno umjetničko društvo Ive Jurjević Omišalj 
(mlađa i starija grupa), Kulturno umjetnička udruga 
Dubašnica (stariija grupa), Kulturno društvo Sv. Pe-
tar Gabonjin (starija grupa) , Kulturno društvo Kor-
nić (mlađa i starija grupa) i Kulturno umjetničko 
društvo Punat (mlađa i starija grupa).  

Osim kulturno umjetničkih društava, na Festivalu 
su nastupili i članovi Udruge sopaca otoka Krka koji 
su pjesmom predstavili Školu kanta koja je pokre-
nuta kako bi se na mlađe generacije prenijelo i oču-
valo tradicijsko pjevanje specifično za otok Krk. 

Foto: Marko Gracin 


